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 Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) ta-
rafından kullanılan aralık ayı enflasyon veri-
leri, Kırşehir'deki memur ve emekliler için 
beklenen zam oranlarını netleştirdi. 
 Yeni düzenlemeler, maaşlara yapıla-
cak artış oranlarını ve ekonomik rahatlamayı 
beraberinde getirdi.
MEMUR VE EMEKLİLER İÇİN ZAM 
ORANLARI AÇIKLANDI
 TÜİK'in uygulamasına göre, memur 
maaşları ve emekli memur aylıklarında yüz-
de 11,54 oranında artışla duyurulduğu açık-
landı. 
 SSK ve BAĞ-KUR emeklileri de bu 
zamlardan yararlanabilecek olup, maaşlarına 
yüzde 15,75 oranında zam uygulanacaktır. 
Bu artış, Kırşehir'de görev yapan emekli ve 
memurlar için önemli bir ekonomik

Memur ve emeklilerin
 maaş zammı açıklandı

 Diyanet İşleri Başkan Yar-
dımcısı Doç. Dr. Burhan İşliyen, 
beraberindeki heyetle birlikte Kır-
şehir Ahi Evran Üniversitesi Rek-
törü Prof. Dr. Mustafa Kasım Ka-

rahocagil’i makamında ziyaret 
etti.
  2 Ocak 2025 tarihinde 
gerçekleşen ziyarette, üniversite-
nin ve Diyanet İşleri 

Diyanet'ten Ahi Evran Üniversitesi'ne ziyaret
Diyanet İşleri Başkan Yardımcısı Doç. Dr. Burhan

 İşliyen’den Rektör Karahocagil’e Ziyaret
KAEÜ

Rektörü
Karahocagil, 

Başkan
 Yardımcısı 

Doç. Dr. 
 İşliyen’e,

üniversitenin
 devam eden
 projeleri ve 

çalışmalarına 
dair bilgi

verdi

Yeni zam oranlarıyla birlikte Kırşehir'de en düşük emekli maaşı
 14.469 TL, en düşük memur maaşı ise 43.730 TL oldu. 

 Kırşehir Be-
lediyesi Şiir Atölyesi 
tarafından hazırla-
nan, Eko-kırıma kar-
şı; ekolojik bir toplu-
ma doğru ve ekolojik 
bir dünya için, eko-
şiirlerden oluşan şiir 

dinletisi yapıldı.
 Kırşehir Be-
lediyesi Şiir Atölye-
si’nin gerçekleştirdiği 
“Talana Karşı Topra-
ğım ve Sevdam” ko-
nulu şiir dinletisine 
yoğun katılım vardı.

 Aralık 2021 
tarihinde çalışmaları-
na başlayan “Kırşehir 
Belediyesi Soner De-
mirbaş’la Şiir Atölye-
si”, 2024 Güz Döne-
mi çalışmalarının ar-
dından, 27 Aralık 

2024 Cuma günü 
saat 19:00’da Neşet 
Ertaş Kültür Sanat 
Merkezi Âşık Said Sa-
lonu’nda “Talana 
Karşı Toprağım ve 
Sevdam” konulu şiir 
dinletisini gerçekleş-
tirdi.
 Kırşehir Be-
lediyesi Şiir Atölyesi 
tarafından 

ŞİİR ATÖLYESİ KIRŞEHİR’DE 
FARKINDALIK OLUŞTURDU

“TOPRAĞIMIZA, 
SUYUMUZA,

 DAĞLARIMIZA 
DOKUNMAYIN”

 Kaman Belediyesi, 5393 
Sayılı Belediye Kanunu’nun 20. 
maddesi gereğince Ocak Ayı Ola-
ğan Meclis Toplantısını, 2 Ocak 
2025 Perşembe günü saat 

12.00’de Belediye Başkanı Emre 
Demirci’nin başkanlığında ger-
çekleştirdi. 
 Toplantı, Kaman Beledi-
yesi Meclis Salonu’nda

Kaman Belediyesi 
Ocak Ayı Olağan 
Meclis Toplantısı 
gerçekleştirildi

Kaman Belediyesi 2025 yılı ilk toplantı 
toplantısında önemli kararlar alındı

 Türk Eğitim-
Sen Kırşehir Şube Baş-
kanı Hüdai Pakel, Ka-
man’daki okulları ziya-
ret ederek eğitim çalı-
şanlarıyla bir araya 
geldi. 
 Başkan Pa-
kel’in Kaman 15 Tem-
muz Şehitleri Anadolu 
Lisesi, Ka-man Melik-
şah Ortaokulu ve Ce-
vizkent Özel Eğitim İş 
Uygulama 

Başkan Hüdai Pakel’den 
Kaman’da eğitim 

çalışanlarına ziyaret
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Diyanet'ten Ahi Evran 
Üniversitesi'ne ziyaret
1'den Devam
Başkanlığı’nın eğitim faaliyetleri ile bilim-
sel çalışmaları ele alındı. Rektörlük maka-
mında gerçekleşen görüşmede, Rektör 
Karahocagil’e Rektör Yardımcıları Prof. Dr. 
Ali Güneş, Prof. Dr. Hüseyin Şimşek ve 
Prof. Dr. Musa Özata ile Genel Sekreter 
Dr. Öğr. Üyesi Hüseyin İlter eşlik etti.
 Rektör Karahocagil, üniversitenin 
devam eden projeleri ve çalışmalarına 
dair bilgi aktararak, Ahi Evran Üniversite-
si’nin Kırşehir’in bilim, eğitim ve kültür 
alanında parlayan yüzü olduğunu belirtti.  
Karahocagil, “Şehrimizin ve üniversitemi-
zin gelişimi için tüm kurumlarla iş birliğini 
önemsiyoruz. Bu tür ziyaretler, ortak pro-
jeler üretmek ve iş birliklerini güçlendir-
mek adına oldukça değerli” dedi.
 Diyanet İşleri Başkan Yardımcısı 
Doç. Dr. Burhan İşliyen ise ziyaretten duy-
duğu memnuniyeti dile getirerek, üniver-
sitenin Kırşehir’in kalkınmasına katkı sağ-
layan önemli bir kurum olduğunu vurgu-
ladı.Ziyaretin ardından heyet, üniversite 
kampüsünde yer alan Üniversite Camisini 
gezdi. Üniversitenin sosyal ve kültürel alt-
yapısının gelişimi için gerçekleştirilen ça-
lışmaları yerinde inceleyen İşliyen, üni-
versite yönetimine teşekkür ederek başa-
rı dileklerini iletti.(SEVGİ ER)

Kaman Belediyesi Ocak
 Ayı Olağan Meclis 

Toplantısı gerçekleştirildi
1'den Devam
yapıldı. ve gündem maddeleri çerçeve-
sinde önemli kararlar alındı.
GÜNDEM MADDELERİ GÖRÜŞÜLDÜ
 Toplantının açılış konuşmasını 
yapan Belediye Başkanı Emre Demirci, 
2025 yılına yönelik plan ve çalışmaların 
önemine değinerek, alınacak kararların 
Kaman halkına hayırlı olması temennisin-
de bulundu. Daha sonra gündem madde-
lerinin görüşülmesine geçildi.
 Toplantıda ele alınan başlıca gün-
dem maddeleri şunlardı: Denetim Komis-
yonu Seçimi, Sözleşmeli Personel Ücret-
leri, Meclis Üyesi Huzur Haklarının Belir-
lenmesi, İtfaiye ve Zabıta Personellerinin 
Fazla Çalışma Ücretleri, Kamu Yararı Ka-
rarları, Arsa Satış Müsaadesi, Plan Deği-
şikliği.
KARARLAR KAMAN HALKINA DUYU-
RULACAK
 Meclis toplantısı, gündem mad-
delerinin görüşülmesinin ardından dilek 
ve temennilerle sona erdi. Belediye Baş-
kanı Emre Demirci, toplantı sonunda yap-
tığı açıklamada, alınan kararların şeffaf 
bir şekilde halka duyurulacağını ve 
Kaman halkının çıkarlarına uygun proje-
lerin hızla hayata geçirileceğini ifade etti.
Kaman Belediyesi’nin 2025 yılına yönelik 
ilk meclis toplantısında alınan kararların, 
ilçenin sosyal ve ekonomik yapısına katkı 
sağlaması hedefleniyor.
(ÜMMÜGÜLSÜM EROĞLU)

Başkan Hüdai Pakel’den Kaman’da
 eğitim çalışanlarına ziyaret

1'den Devam
Merkezi’ne gerçekleştirdiği ziyaretler, eğitim 
camiasında büyük takdir topladı.
 Başkan Hüdai Pakel, ziyaretlerinde 
öğretmen odalarında eğitim çalışanlarıyla 
buluşarak sendikanın çalışmaları hakkında 
bilgi verdi. 
 Özellikle, öğretmenlerin kariyer ba-
samaklarını düzenleyen Öğretmenlik Meslek 
Kanunu (ÖMK) çerçevesinde yapılan semi-
nerlerin önemine değinerek, bu süreçte sen-
dikanın yürüttüğü çalışmaları paylaştı. Eği-
tim çalışanlarının görüş ve önerilerini dinle-
yen Pakel, “Biz ay yıldıza söz verdik! Her ne 
şartlarda olursa olsun, her yerde üyelerimi-
ze sahip çıkacağımıza dair kararlılığımız tam-
dır” dedi.
 Ziyaretler sırasında eğitim çalışan-

larına teşekkür eden Pakel, Türk Eğitim-
Sen’in misyonunu ve milli duruşunu şu söz-
lerle ifade etti:
 “Türkiye sevdamız, ekmek için kav-
gamız! Biz, eğitim çalışanları ile yan yana 
yürüyen, taraf olan ilkeli ve milli bir sendi-
kayız. Çünkü biz Türk Eğitim-Sen’liyiz.”
Türk Eğitim-Sen’in, eğitim çalışanlarının 
haklarını savunma konusundaki kararlılığını 
vurgulayan Hüdai Pakel, ziyaret ettiği okul-
lardaki öğretmen ve çalışanlarla dayanışma 
içerisinde olmaktan duyduğu memnuniyeti 
dile getirdi.
 Eğitim çalışanları, Başkan Pakel’in 
ziyaretlerinden duydukları memnuniyeti dile 
getirerek, Türk Eğitim-Sen’in eğitim camiası 
için yaptığı çalışmalardan dolayı teşekkürle-
rini ilettiler. (HATİCE SÜRMELİ)

Memur ve emeklilerin
 maaş zammı açıklandı
1'den Devam
destek olarak değerlendiriliyor.
EN DÜŞÜK MAAŞLAR BELİRLENDİ
 Zam oranlarının belirlenmesinin ardından, en düşük emekli 
maaşı 14.469 TL , en düşük memur maaşı ise 43.730 TL olarak 
güncellendi. Bu yeni rakamlar, Kırşehir'deki emekli ve memurların 
yaşam standartlarını bir nebze iyileştirecek.
EKONOMİK RAHATLAMA BEKLENTİSİ
 Kırşehir'de yaşayan, artan maaşların ekonomik olarak ha-
fifleyeceğine inanıyorken, temel gıda ve sağlık harcamalarındaki 
yüklerin kalkması için ek yardımlar ve desteklerin de yeniden baş-
latılmasını talep ediyor. 
 Özellikle sağlık giderlerinin ve gıda fiyatlarının yükselmesi-
ne dikkat çeken emekli ve memurlar, bu konuda daha somut adım-
ların atılmasını bekliyor.
VATANDAŞLARDAN DESTEK ÇAĞRISI
 Kırşehir'deki memur ve emekliler, maaş artışlarının yanı 
sıra sosyal yardımlar ve devlet desteklerinin devam ettiğini, mevcut 
ekonomik imkansızlığın aşılmasında büyük katkı sağlanacağını vur-
guluyor. 
 Bu potansiyel, yerel yönetimler ve ilgili eklenti desteğiyle 
ek geliştirmelerin arttırılmasına dikkat ediliyor.
 Yeni zam ücretleri, Kırşehir'deki memur ve emekliler için 
önemli bir destek oluştururken, kapasitesinin temel ihtiyaçlarının 
daha fazla yardım ve düzenleme yığınağıyla karşılanması devam 
ediyor. (FİLİZ ÖZ)

ŞİİR ATÖLYESİ KIRŞEHİR’DE FARKINDALIK OLUŞTURDU
1'den Devam
gerçekleştirilen dinletiye Belediye Baş-
kanı Selahattin Ekicioğlu ile birlikte, 
Milletvekili Metin İlhan, CHP İl Başkanı 
Baran Genç, Akpınar Belediye Başkanı 
Şükrü Turgut, İl Genel Meclisi Üyeleri 
ve Belediye Meclisi Üyeleri, bir önceki 
dönem Boztepe Belediye Başkanı Hü-
seyin Takan, STK temsilcileri ve çok sa-
yıda şiir sever katıldı.
 Görsel ve ses efektleriyle de 
altın madeni projelerine karlı farkında-
lık yaratılan şiir dinletisi başlangıcında 
bir konuşma gerçekleştiren Kırşehir Be-
lediyesi basın sorumlusu ve Şiir Atöl-
yesi kurucusu Soner Demirbaş, şunları 
ifade etti:
 “Kırşehir Belediyesi Şiir Atöl-
yesi tarafından hazırlanan, Eko-kırıma 
karşı; ekolojik bir topluma doğru ve 
ekolojik bir dünya için, eko-şiirlerden 
oluşan şiir dinletimize hoş geldiniz.
Şiirin hayatla arasındaki çözülmüş olan 
bağı yeniden bağlamak; şiiri, insanı ve 
hayatı birebirine teyellemek için; 
2021'de, kurduğumuzdan beri öznesi 
sadece kendisi ve şiir olan; özgür ve 
öngün bir şiir işçiliği çalışması yapan 
Kırşehir Belediyesi Şiir Atölyesi'nin, ha-
yatın her alanındaki talancılara, yalan-
cılara ve hırsızlara karşı itirazını dillen-
direceği bu akşamki dinletimizin hazır-
lanmasında ve sunumunda, başta Şiir 
Atölyemizin katılımcıları olmak üzere, 
tüm emeği geçenlere teşekkür ediyo-
rum. Tabii burada en büyük teşekkürü 
ise bizlere bu ortamı ve olanakları 
sunan Belediye Başkanımız Sayın Sela-
hattin Ekicioğlu’na sunmama izin 
verin; teşekkürler kıymetli Başkanı-
mız..
 Cemal Süreya, “Ortadoğu” 
adlı şiirinde Dünyamızın, Ortado-
ğu’nun, güzel ve yalnız ülkemizin ve 
Kırşehir’imizin nasıl bir tehlikeyle karşı 
karşıya olduğuna ne güzel ayna tutu-
yor dizelerinde. Bu da şiirin tüm za-
manlara ve mekânlara ait olduğunu ka-
nıtlıyor bizlere.
 Cemal Süreya’nın “Ortadoğu” 
adlı şiirinde yazdığını tekrar anımsaya-
cak olursak: “Biz kırıldık daha da kırılı-
rız/ Ama katil de bilmiyor öldürdüğü-
nü/ Hırsız da bilmiyor çaldığını/ Biz 
yeni bir hayatın acemileriyiz/ Bütün bil-
diklerimiz yeniden şekilleniyor/ Şiiri-
miz, aşkımız yeniden,/ Son kötü gün-
leri yaşıyoruz belki/ İlk güzel günleri 
de yaşarız belki/ Kekre bir şey var bu 
havada/ Geçmişle gelecek arasında/ 
Acıyla sevinç arasında/ Öfkeyle bağış 
arasında// Biz kırıldık daha da kırılırız// 
Kimse dokunamaz bizim suçsuzluğu-
muza.”
 Bu dizelerden hareketle, şeh-
rimizi ve doğamızı ekokırıma uğratarak 
kemirmeye çalışanlara inat, yeni bir ha-

yatın; daha güzel, daha yaşanılır; in-
sanla ve doğayla barışık bir hayatın 
olanaklarını yaratmak için buradan 
hep birlikte bir itirazı dillendiriyor; ta-
lana karşı “toprağımıza, suyumuza ve 
dağlarımıza dokunmayın” diyoruz.
 Doğayı katledenler katildir. 
Şehrimizi, Dünyamızı kemirerek gele-
ceğimizi bizden çalmaya çalışanlar hır-
sızdır.. Ve bizler; yeni bir hayatın ace-
misi olanlar, katillerin de hırsızların da 
neyi niçin yaptıklarını görüyor, biliyor 
ve hep birlikte SOBE diyoruz..
Bachelard, “Mekânın Poetikası” adlı ya-
pıtında "şair, varlığın eşiğinden konu-
şur" diyordu. Kırşehir Belediyesi Şiir 
Atölyesi katılımcıları da bulunduğumuz 
coğrafyanın varlık ve yokluk arasındaki 
eşiğinde, altın madeni projesine karşı 
büyük öfke ve derin itirazlarını, kendi 
yazmış oldukları-kurmuş oldukları şiir-
leriyle dile getirecekler ve sizlerle pay-
laşacaklar. Hem, bu topraklarda uç ver-
miş olan Pir Sultan Abdal’lar, Dadaloğ-
lu, Âşık Paşa’lar, Yunus Emre’ler, Hacı 
Bektaş-ı Veli’ler, Ahmed Gülşehrî’ler, 
Muharrem Ertaş’lar, Neşet Ertaş’lar, 
Çekiç Ali’ler ve bu programı gerçekleş-
tirdiğimiz salona da adını veren Âşık 
Said’ler gibi nice şairler-ozanlar da 
aynı toprakların, Kırşehir’in sesi olma-
dılar mı?
 “Şiir nedir?” sorusu soruldu-
ğunda kuşkusuz her şairin bir şiir tanı-
mı olduğu bilinir. Bugünkü dinletimiz-
de, Şiir Atölyesi katılımcıları ise şiirin 
yanlışa, yalana ve talana bir itiraz ol-
duğu gerçeğinin de altını çizecekler, 
okuyacakları uzunlu kısalı ve kıssalı şi-
irleriyle..
 Kırşehir Belediye Başkanı Se-
lahattin Ekicioğlu’nun, ilimizdeki altın 
madeni projesini hayata geçirmeye ça-
lışanlara karşı; “tarih onları yanlışlarıy-
la, yalanlarıyla ve talanlarıyla anacak-
ken; bu şehrin geleceği için mücadele 
edenleri; yani bizleri ise mücadelemiz-
le ve mücadele kültürümüzle sayfaları-
na kaydedecek” sözünden hareketle, 
tarih; bu akşam burada bu dinletinin 
gerçekleştirilmesinde ve sunumunda 
tüm emeği bulunanları ve siz değerli 
katılımcıları da mücadele edenlerin ya-
nına kaydetsin, diyerek;
Başlıyoruz…”
 Bozlak Ustası Büyük Ozanımız 
Muharrem Ertaş’ın Avşar Elleri hava-
landırmasıyla başlayan dinletide, Kır-
şehir Belediyesi Şiir Atölyesi katılımcı-
ları Manolya Yılmaz, Kadriye Budak, 
Berke Kanak, Ayşe Betül Bilecan, 
Fatma Demiryürek, Seçkin Kolukırık, 
Hatice Uğurlutepe, Hazal Mert Baran, 
Bülent Demirbaş, Emine Köksal Say-
gın, Selma Ekici, Ayşegül Kolukırık, 
Özgür Çelebi, Duygu Oğuz ve Soner 
Demirbaş tarafından altın madenlerine 

ve getireceği olumsuz sonuçlara işaret 
eden, şiirlerini seslendirdiler.
Dinletiye elektrogitarlarıyla Meteora 
Müzikevi’nden Enes Çetinkaya, Cenk 
Erbek, Bilal Deniz de katkı sundular.
Büyük beğeni toplayan ve farkındalık 
yaratan “Talana Karşı Toprağım ve Sev-
dam” konulu şiir dinletisinin tamam-
lanmasının ardından, Belediye Başkanı 
Selahattin Ekicioğlu bir konuşma ger-
çekleştirdi. Başkan Ekicioğlu, konuş-
masında şunları ifade etti:
 “ Şiir Atölyemize teşekkür edi-
yoruz. Dünya şairlerimizden Nâzım Hik-
met ne demişti; "Nâzım Hikmet vatan 
hainliğine devam ediyor hâlâ./ Ameri-
kan emperyalizminin yarı sömürgesi-
yiz, dedi Hikmet./ Nâzım Hikmet vatan 
hainliğine devam ediyor hâlâ.// … 
vatan, Amerikan üsleri, Amerikan bom-
bası, Amerikan donanması topuysa,/ 
vatan, kurtulmamaksa kokmuş karan-
lığımızdan,/ ben vatan hainiyim./ Yazın 
üç sütun üstüne kapkara haykıran pun-
tolarla: /Nâzım Hikmet vatan hainliği-
ne devam ediyor hâlâ.” Tabii biz de 
vatan hainiyiz. Niçin, Dubai’den gelen 
valiz valiz çil çil altınsa, biz vatan ha-
iniyiz. Kervansaray Dağlarını talan ede-
cekseniz, biz vatan hainiyiz. Çünkü bu 
Cumhuriyet kanlarla kurulurken bize 
emanet edildi. Ne parayla kuruldu ne 
de altınla kuruldu. Osmanlı devletin-
den kalan burcu da bu ülke ödedi. 
Tabii bize tozpembe tablo çiziyorlar, çi-
zecekler. 
 Ülkenin zenginleşmesine karşı 
çıkıyorsunuz diyecekler. Hayır, karşı çık-
mıyoruz. Bu mantıkla gittiler. Afrika’yı 
talan ettiler. Afrikalılar ölüyor. Maalesef 
emperyalist ülkeler protein zehirlen-
mesinden ölüyor. Bu yüzden bu yalan-
lara hiçbir zaman inanmayacağız. Bu 
yalanlara her zaman karşı çıkmaya 
devam edeceğiz. Çünkü biz ülkenin 
gelir düzeyinin artmasından, zengin-
leşmesinden yanayız; talan edilmesine 
ve eko kırıma karşıyız. Bunun için hep 
birlikte bu mücadeleyi tek başımıza da 
olsa devam edeceğiz. 
 Eğer ki bu vatan hainliği keli-
mesinden savcılar soruşturma açarsa 
içinde meclis üyelerimiz burada, Avu-
katlarımız da var. 
 Ekokırıma karşı şiirle ve sanat-
la da karşı durulacağını gösterdikleri 
için programın hazırlanmasında ve su-
numunda tüm emeği geçenleri kutlu-
yor, katıldığınız için hepinize teşekkür 
ediyorum.”
 Milletvekili Metin İlhan ise yap-
tığı konuşmasında; “Evet, bu anlamlı 
dinletiyi tüylerim diken diken olarak 
dinledim. Arkadaşlarımızın hepsinin 
emeklerine sağlık. Çünkü geçen hafta 
Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığında toplantı yaptığımızda hepi-

miz hazırlıklı gittik. Çok ciddi bir top-
lantı olacağını, çok çetin geçeceğini he-
pimiz biliyorduk. Ve bugün arkadaşla-
rımızın hepsinin tek tek okuduğu şiirle-
rin hepsinde bizim söylediğimiz şeyler 
görüşüldü ve konuşuldu.
Tabii biz Kırşehir olarak küçük bir şehi-
riz, güzel bir şehiriz. Güzel bir doğamız 
var. Temiz bir havamız var. Suyumuz 
var her şey çok güzel. Tabii bu güzelli-
ğe güzellik katan Belediye Başkanımız 
Sayın Selahattin Ekicioğlu’na burada 
huzurlarınızda teşekkür ediyorum. Çok 
şanslıyız. Çünkü nereye gitsek “Kırşe-
hir çok güzel çok mükemmel olmuş, 
bunu söyleyen şehrimizin valisi de 
dahil birçok insan var; çok mükemmel 
bir şehir olmuş Kırşehir diye. Ve güzel 
olan her şeyi alkışlıyoruz. Ve alkışla-
masını da biliriz.
Altın konusuna da gelirsek. Bizim 
zaten sadece bir geçim kaynağımız 
var. O da tarım ve hayvancılık. O tarım 
ve hayvancılığı elimizden almak iste-
yen bir emperyalist güç ve onların iş-
birlikçileri var. Ve bu işbirlikçileri zen-
gin olacak diye, bu emperyalist güçler 
zengin olacak diye tüm Kırşehir’in 250 
bin nüfusunun aç olmasına asla ve 
asla izin vermeyeceğiz.
 Ben buradan mücadelemize 
devam edeceğimizi, direnişimizin 
devam edeceğini rahatlıkla söyleyebili-
rim. Çünkü gittiğimiz her yerde halk 
desteğimizi arkamızda görüyoruz, his-
sediyoruz. O destek oldukça çığ gibi 
büyüyoruz. Onların karşısına en güçlü 
şekilde çıkacağız. Şehrimizin en güzel 
şekilde savunacağız ve Kaz Dağlarında 
olduğu gibi Cerrahtepede olduğu gibi 
onların geçişine izin vermeyeceğiz di-
yorum.
 Hepinize çok çok teşekkür edi-
yorum. Buradan Soner kardeşime te-
şekkür ediyorum. Onun bu şiir dinleti-
sinde de büyük emeği var. Hepimizi bir 
araya topladı ve bu şiirleri bizlere din-
letti. Bugün bir şey daha gördük dedik 
ki sorunumuz çok büyük ama çözül-
meyecek bir sorun yok. Bu sorunu hep 
beraber çözeceğiz, hep birlikte hare-
ket edeceğiz.” dedi.
 Yapılan konuşmaların ardın-
dan 2024 Güz Dönemini tamamlayan 
Şiir Atölyesi katılımcılarına, Belediye 
Başkanı Selahattin Ekicioğlu, Milletve-
kili Metin İlhan, CHP İl Başkanı Baran 
Genç, Akpınar Belediye Başkanı Şükrü 
Turgut ve bir önceki dönem Boztepe 
Belediye Başkanı Hüseyin Takan tara-
fından katılım belgeleri verildi.
Şiir Atölyesi Şiir Dinletisi (Talana Karlı 
Toprağım ve Sevdam):
https://www.youtu-
be.com/watch?v=w65rFusOg-
BQ&t=571s
(HABER MERKEZİ)
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 Regaip Kan-
dili münasebetiyle 
Kırşehir Hoca Ahmet 
Yesevi Camii’nde dü-
zenlenecek progra-
ma katılmak üzere 
şehre gelen Diyanet 
İşleri Başkan Yar-
dımcısı Doç. Dr. Bur-
han İşliyen, Kırşehir 
İl Müftüsü Mustafa 
Tekin ile birlikte Kır-
şehir Valisi Murat 
Sefa Demiryürek’i 
makamında ziyaret 
etti.

 Ziyarette, 
Regaip Kandili’nin 
anlam ve önemi ile 
birlikte Kırşehir’in ta-
rihi ve manevi zen-
ginlikleri değerlendi-
rildi. 
 Kırşehir Va-
lisi Murat Sefa De-
miryürek, şehrin 
Ahilik geleneği ve 
manevi mirası 
hakkında bilgi ve-
rirken, bu tür 
programların top-
lumun manevi de-

ğerlerini güçlen-
dirdiğini ifade 
etti.
 Diyanet 
İşleri Başkan Yar-
dımcısı Doç. Dr. Bur-
han İşliyen ise Re-
gaip Kandili gibi özel 
günlerin, birlik ve be-
raberliği pekiştiren 
önemli vesileler ol-
duğuna dikkat çeke-
rek, Kırşehir halkının 
kandil coşkusuna 
ortak olmaktan mut-
luluk duyduğunu be-

lirtti.
Hoca Ahmet Ye-
sevi Camii’nde 
Kandil Programı
 oç. Dr. Bur-
han İşliyen, ziyaretin 
ardından Kırşehir 
Hoca Ahmet Yesevi 
Camii’nde düzenle-
necek Regaip Kandili 
programına katıldı. 
 Program 
kapsamında Kur’an-ı 
Kerim tilaveti, dualar 
ve vaazlar ile mane-
vi bir atmosferde 
kandil coşkusu ya-
şandı.
Manevi Değerler 
Vurgusu
 Ziyaret sıra-
sında yapılan değer-
lendirmelerde, top-
lumun manevi de-
ğerlerini koruma ve 
bu değerleri genç ne-
sillere aktarma ko-
nusunda Diyanet 

İşleri Başkanlığı’nın 
yürüttüğü çalışmala-
rın önemi vurgulan-
dı. 
 Ayrıca, Kır-
şehir’in Ahilik kül-
türüyle yoğrul-
muş manevi mira-
sına dikkat çekile-
rek, bu tür etkin-
liklerin manevi bir-
likteliği güçlendir-
diği ifade edildi.
 Diyanet 
İşleri Başkan Yar-
dımcısı Doç. Dr. Bur-
han İşliyen, Kırşehir 
Valisi Murat Sefa De-
miryürek ve İl Müf-
tüsü Mustafa Tekin’e 
misafirperverliklerin-
den dolayı teşekkür 
ederek, Regaip Kan-
dili vesilesiyle tüm 
Kırşehir halkına 
hayır dualarında bu-
lundu.
(FİLİZ ÖZ)

Diyanet İşleri Başkan Yardımcısı Doç. 
Dr. Burhan İşliyen’den Kırşehir’e ziyaret

 Türk müziği-
nin unutulmaz isim-
lerinden, arabesk 
müziğin efsanevi 
sesi Ferdi Tayfur, ha-
yatını kaybetti. 
 Milyonla-
rın gönlünde taht 
kuran eserleri ve 
eşsiz yorumu ile 
Türk sanat cami-
asında derin izler 
bırakan Tayfur’un 
vefatı, sanat dün-
yasında büyük 
üzüntüyle karşı-
landı.
 AK Parti Kır-
şehir Milletvekili Nec-
mettin Erkan, Ferdi 
Tayfur’un vefatıyla il-
gili bir taziye mesajı 
yayımladı. 
 Vekil Erkan 
mesajında, “Türk 
sanat camiasının 
kıymetli ismi, 
eserleriyle mil-
yonların kalbine 

dokunmayı başar-
mış büyük usta 
Ferdi Tayfur’a 
Allah’tan rahmet, 
yakınlarına, tüm 
sevenlerine ve 
sanat camiamıza 
başsağlığı diliyo-
rum.” ifadelerine 
yer verdi.
Ferdi Tayfur Kim-
dir?
 1945 yılında 
Adana’da dünyaya 
gelen Ferdi Tayfur, 
Türk müziğine dam-
gasını vuran isimler-
den biridir. 
 1970’li yıl-
larda başladığı 
müzik kariyerinde, 
özellikle arabesk tü-
ründeki şarkılarıyla 
geniş bir hayran kit-
lesine ulaşmıştır. 
 Sanatçının, 
“Çeşme,” “Bana da 
Söyle,” “Huzurum 
Kalmadı,” ve “Sevda 

Yelleri” gibi unutul-
maz eserleri, müzik-
severlerin hafızaları-
na kazınmıştır.
 Ferdi Tayfur, 
sadece müzikte 
değil, sinema dünya-
sında da önemli bir 
yer edinmiştir. 
 Başrolünde 
yer aldığı filmlerle iz-
leyicileri kendisine 
hayran bırakmış ve 
Türkiye’de arabesk 
müzikle sinemanın iç 
içe geçtiği bir döne-
me öncülük etmiştir. 
 Sanatçının 
sahne performansla-
rı ve albümleri, onu 
müzik tarihimizin 
unutulmaz isimlerin-
den biri haline getir-
miştir.
Sanat Camiasında 
Büyük Üzüntü
 Tayfur’un ve-
fatı, sanat camiasın-
da ve hayranları ara-

sında büyük bir 
üzüntüye yol açtı. 
 Pek çok sa-
natçı ve hayranı sos-
yal medya üzerinden 
taziye mesajları ya-
yımlarken, Ferdi Tay-
fur’un eserlerinin 
Türk müziğinde bı-
raktığı derin etki bir 

kez daha vurgulandı.
 Ferdi Tayfur, 
ardında bıraktığı unu-
tulmaz eserler ve 
hayranlarının kalple-
rinde yaşayan anıla-
rıyla her zaman ha-
tırlanacak.
(HATİCE 
SÜRMELİ)

Vekil Necmettin Erkan’dan 
Tayfur ailesine başsağlığı!

 Kırşehir İl 
Genel Meclis Başkanı 
ve Damızlık Sığır Ye-
tiştiricileri Birliği 
(DSYB) Başkanı Bü-
lent Ozan, Türkiye 
Damızlık Sığır Yetiş-
tiricileri Merkez Birli-
ği Genel Sekreteri 

İbrahim Karakoyunlu 
ile bir araya geldi. 
 Görüşmede, 
Kırşehir DSYB için 
hazırlanan projeler 
değerlendirildi ve 
üreticilerin talepleri 
ile yaşanan sorunlar 
masaya yatırıldı.

 Başkan Bü-
lent Ozan, görüşme-
ye ilişkin yaptığı 
açıklamada şu ifade-
leri kullandı:
 "Türkiye Da-
mızlık Sığır Yetiştiri-
cileri Merkez Birliği 
Genel Sekreteri 
İbrahim Karakoyunlu 
ile bir araya gelerek, 
Kırşehir DSYB için 
hazırladığımız proje-
leri değerlendirdik. 
 Kısa zaman-
da faaliyete geçme-
sini hedeflediğimiz 
projelerimiz ile Kır-
şehir’imize değer ve 
vizyon katmayı 
amaçlıyoruz."
 Ziyarette, 
Kırşehir DSYB üyele-
rinin talepleri ve bazı 
bölgelerde yaşanan 
sorunlar da ele alın-

dı. 
 Başkan 
Ozan, üreticilere 
daha fazla destek 
sağlanması adına ya-
kında bazı düzenle-
meler yapılacağını 
belirtti:
 "Üyelerimi-
zin taleplerini ve böl-
gelerimizde karşılaşı-
lan sorunları istişare 
ettik. Yakın zamanda 
yapılacak düzenle-
melerle, üreticileri-
mize daha fazla des-
tek sağlayacağız. Kır-
şehir’de, bölge fark 
etmeksizin üretimi 
ve üreticiyi destekle-
meye devam edece-
ğiz."
 Başkan 
Ozan, Kırşehir DSYB 
için hazırlanan pro-
jelerin detayları üze-

rinde çalışıldığını ve 
hayata geçirildiğinde 
bölgeye büyük katkı 
sağlayacağını ifade 
etti. Tarımsal üretim 
ve hayvancılık ala-
nında Kırşehir’in po-
tansiyelinin daha da 
artırılması hedefleni-
yor.
 Başkan 
Ozan’ın açıklamaları 
ve yürütülen çalış-
malar, Kırşehirli üre-
ticiler tarafından 
memnuniyetle karşı-
landı. Üretim ve üre-
ticiye verilen destek-
lerin artırılması için 
atılan adımlar, böl-
gedeki tarım ve hay-
vancılık faaliyetleri-
nin güçlenmesine 
katkı sağlayacak.
(ÜMMÜGÜLSÜM 
EROĞLU)

Başkan Bülent Ozan; “Üreticilere 
daha fazla destek sağlanacak”

 Kronolojik olarak üçüncü Sabahat-
tin Ali öykü kitabı Ses. Beş öykülük, nispe-
ten daha ince bir kitap bu.
 Sabahattin Ali öykülerinde kadın 
karakter sayısı azdır ve genellikle kadınlar 
ikinci plandadır. Öykülerindeki kadınlar, tar-
lada ve bahçede çalışan; çamaşırla ve ev 
hizmetiyle uğraşan tiplerdir. Köy öykülerin-
deki kadınlar evlerine ve eşlerine bağlıdır. 
 Sabahattin Ali "Kazlar" öyküsünde 
hapiste olan eşini rahat ettirebilmek için 
komşusunun kazını çalan kadının hapse 
düşmesi olayını anlatır. Öykülerinde güçlü 
ve çekici görünen kadın sayısı az da olsa 
vardır. Bu kadınlar genellikle toplumca ya-
dırganan yönleriyle ele alınır. 
 İstanbul'da geçen öykülerinde ise 
güzel ve varlıklı kadınlara rastlanır. Öykü-
lerindeki çocuklar ise genellikle bir fon de-
ğerindedir.
 Öykülerindeki memur karakterleri 
genellikle yoksul, geçim sıkıntısı yaşayan, 
silik ve etrafınca fazla önemsenmeyen in-
sanlardır. Memurlar genel olarak dürüst ve 
adil olmayan bir şekilde davranır. 
 Bir dönem Almanca öğretmenliği 
de yapan Sabahattin Ali, öykülerinde öğ-
retmenlere de yer verir. Öğretmenlerin iyi 
yanlarını daha çok göstermekle beraber 
olumsuz yanlarına da değinir. Doktor ka-
rakterleri ise genellikle çıkarcı ve duyarsız 
bir görünüm verir.
 Hikmet Altınkaynak’a göre; Coğ-
rafyanın kaderinin, bireyin kendi kaderi ol-
duğunu bilen ve bu kaderin ortaya çıkardı-
ğı ebedî kederi her öyküsünde işleyen Sa-
bahattin Ali, Anadolu gerçeğini, metinsel 
gerçeklik düzleminde de bütün çıplaklığıy-
la yansıtmayı başarmıştır. 
 İnsanı, bütün türleriyle ve bu tür-
lerin bütün özellikleriyle okurun zihninde si-
linmez izler bırakarak anlatan Sabahattin 
Ali, yöneticinin-yönetilenin, ezenin-
ezilenin, ağanın-köylünün, zenginin-
fakirin, memurun, jandarmanın, esnafın, 
tüccarın, işçinin, çocukların, hapishanele-
rin-hırsızın; ölümün-yaşamın, aşkın-
ayrılığın, sevincin-kederin, tabiatın-şehrin, 
kuşların, ağaçların, suların ve daha nicesi-
nin şiirsel öyküsünü ortaya koymuştur. 
 Yaşadığı zamanın izdüşümünü öy-
külerine taşırken kültürü, yaşama biçimle-
rini, eğitimi, inancı, değerleri, zevkleri de 
anlatma noktasında “samimi” davranmış-
tır. Çünkü Sabahattin Ali için “sadece 
hayat ve insan” vardır. Bu “hayat ve 
insan”, “bin türlü tezahürüyle bugün re-
alist, yarın romantik, öbür gün natüralist 
olan” bir değişim, bir dönüşüm ya da on-
tolojik anlamda bir döngüdür. 
 Sabahattin Ali’nin anlatılarındaki 
bu insan gerçekliği, bir izm’ler ürünü de-
ğildir. “Realist olacağım diye hayatta vakıa 
hâlinde bulunan romantizmi inkâr etmek 
saflık olur.” diyen Sabahattin Ali, hakiki re-
alizmin “samimi olmak, yalan söyleme-
mek” olduğunu vurgular.
 “Yirmi yaşından fazla gösterme-
yen bir delikanlı çadırın önünde, yan yat-
mış bir el arabasının üstüne oturarak saz 
çalıyordu. 
 Başı göğsüne yatmış ve gözleri 
yere dikilmiş olduğu için çehresini tama-
men görmeye imkân yoktu. Fenerin aydın-
lattığı alnı ter damlalarıyla kaplıydı. Sazının 
uzun sapı, şaşırtıcı bir süratle aşağı yukarı 
kayan parmaklarının altında, canlı bir mah-
luk gibi titriyordu…”
 Ali’nin anlatılarında mekân, bireyin 
varoluşsal korunağıdır, dayanak noktasıdır. 
Bu durumu örnekleyen öykülerinin başın-
da “Ses” öyküsü gelir. Ancak bu öyküde 
önemli farlılıklar da mevcuttur. Söz konusu 
öyküde mekân, samimi olmanın temellen-
dirdiği bir ontolojiye sahiptir. 
 Çünkü daha derinlere inildiğinde, 
metne dikey bir okuma gerçekleştirildiğin-
de mekân değişse de mekânın ontolojisi Si-
vaslı Ali için değişmez. Zira Ali, bütün me-
kânlarda yurtsuzdur.
 Anlatıcı/yazar ile bir müzisyen ar-
kadaşı, Beyşehir’den Konya’ya yolculukları 
esnasında kamyon Barsakderesi denilen 
bir yerde bozulur. Kamyonun tamiri sıra-
sında etrafa dağılan yolculardan anlatıcı ile 
arkadaşı, akşamın karanlığında yol amele-
lerinin çadırından yükselen saz sesiyle irki-
lirler. 
 Saz eşliğinde duydukları “harikula-
de bir erkek sesi”nin büyüsüne kapılırlar. 
Türkü bittiğinde bu sesin sahibi olan Si-
vaslı Ali’yle tanışan anlatıcı vearkadaşı, 
onu Ankara’ya davet edeceklerini söyleye-
rek kamyonun tamir edilmesiyle birlikte 

yola devam ederler. 
 Ali, bir zaman sonra konuşulduğu 
üzere Ankara’ya çağırılır. Onu bir ses yarış-
masına sokarlar. Ancak yarışmanın yapıldı-
ğı mekânda (odada) Ali’nin, daha önce 
ömrü boyunca hiç görmediği, ne olduğunu 
bilmediği piyano karşısında bazı sesler çı-
karmasını isterler. Nitekim Ali, yarışmayı 
kazanamaz. Sazını satar, onu yol parası 
yapar ve geri döner…
 Ses isimli öykünün başlangıcın-
dan;
 “Bizi Beyşehirden Konya’ya götü-
ren kamyon Barsakderesi dedikleri bir bo-
ğazda sakatlandı. Şoför ve muavini motör 
kapaklarını açtılar. Oturdukları minderi kal-
dırıp onun altından çıkardıkları bir sürü 
alet ve edavatı ortaya döktüler. 
 Ondan sonra saatlerce süren bir 
tamir başladı. Bazan her ikisi makinenin 
alına sürünüp arka üstü yatıyorlar ve elle-
riyle motörün alt kısmını kurcalıyorlar, 
bazan da biri şoför mahallinde gaza bası-
yor ve motörü işletiyor ve diğeri bu esna-
da porselen başlıklı bir takım memeleri yer-
lerinden oynatıyordu.
 İkindi güneşi altında kamyonun 
muşamba kaplı karoserisi tahammül edile-
meyecek bir hal almıştı. Yolcular birer 
birer atlayıp dağıldılar. Bir kısmı merakla 
şoförü seyrediyor, ve o dinlenmek için mo-
törden biraz başını kaldırıp duracak olsa:
 “Bitti mi?” diye heyecanla soru-
yordu. Daha az meraklı birkaç yolcu ile 
ben ve arkadaşım boğazın garp tarafına, 
gölge bir yere doğru yürüdük ve birer 
taşın üstüne oturup beklemeğe ve etrafı-
mıza bakınmağa başladık.
 Kamyonun durduğu yerin biraz ile-
risinde, yolun kenarında iki çadır ve bunla-
rın etrafında birkaç kazma kürek ile bir el 
arabası vardı. Daha uzakta ise taş kırmak-
la ve kum taşımakla meşgul bir miktar yol 
amelesi görülüyordu.
 Güneş arkamızdaki sırta gömül-
dükçe, karşı taraftaki tepenin üzerine ser-
pilmiş bulunan çam ağaçlarına gitgide kır-
mızılaşan bir ışık yolluyor, vadiyi süratle 
artan bir loşuğa terkediyordu.
  Serin bir ilkbahar günü idi ve orta 
yerde akan küçük dere mırıltıya benzer 
seslerini duyurmağa başlıyordu.
 Yoldan birkaç araba ve otomobil 
gelip geçti. Bizim kamyonun yanında biraz 
durdular ve şoföre bir şey lazım mı, diye 
sordular. İçerisinde boş yer bulunan bir 
kamyon, vakit geçtikçe telaşları artan ve 
mütemadiyen şoföre söylenen bizim yol-
culardan iki kadını adlı. Konyaya götürdü.
 Diğer yolcular grup grup oturmuş-
lar, bir şeyler anlatıyorlardı. Bizim yanımız-
da bulunan ve buraya yakın köylerden bi-
rinde bakkal olduğunu söyliyen tahta 
ayaklı bir ihtiyar kalkıp otomobile gitti, çu-
valını sırtladı, şoföre birkaç küfür savur-
duktan sonra yola düzüldü.
 Adamakıllı akşam olmuştu. Yol 
amelesi çadırlarına dönerek ateş yakmağa 
başlamışlardı. Bizim kamyon şosenin bir 
kenarında muazzam bir hayvan ölüsü gibi 
hareketsiz duruyordu. 
 Şoför ve muavini, üstleri yağ ve 
toprak içinde, yüzlerinden siyah terler 
damlıyarak, bir kenara oturup uzunca bir 
dinlenme yapıyorlardı…”
 Yarışmada Ali’nin ses’ini bulama-
ması, kendi “dilinin güçlü yersizyurtsuzlaş-
tırılması”ndan kaynaklanır. Çünkü “kendisi-
nin olmayan bir dilde” sınanmıştır. Böylece 
Ali, “kendi öz dilinin göçebesi, göçmeni ve 
çingenesi” olur.
  Ali’nin dili yerini yurdunu kaybe-
der, kendi dilinde bir yabancıya dönüşür. 
Kendi öz dilinin göçebesi konumuna düşen 
Ali, anarahmi gibi sığındığı doğadan, “be-
şikten” alınır ve “gergin bir ipte” sınanır. 
Ancak Ali, kendi varoluşuna ait olmayan 
bütün öğelerden soyunarak kendi içindeki 
gurbete/anarahmine dönmüştür.
  Bu daimî gurbette insanoğlu bir 
ses ile var olur. Bir ağlama sesi duyulur ve 
yaşamın sonsuz döngüsü başlar. 
Devamı
(www.kirsehirhaber40.com ‘da)
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 Yeşilay Kır-
şehir Şubesi Kadın 
Komisyonu Başkanı 
Öğr. Gör. Rabia Bay-
rak ve öğrencileri, 
Sosyal Sorumluluk 
Projesi kapsamında 
Fatımatüz Zehra 
İmam Hatip Orta-
okulu’nda anlamlı 
bir etkinlik gerçek-
leştirdi. 
 Etkinlikte, 
teknoloji bağımlılığı 
ve bu bağımlılığın bi-
reyler üzerindeki 
olumsuz etkileri hak-
kında öğrencilere bil-
giler aktarıldı.
Teknoloji Bağım-
lılığına Karşı Far-
kındalık Çalışma-
sı
 Teknoloji ba-
ğımlılığının bireyler 
üzerindeki fiziksel, 
zihinsel ve sosyal et-
kilerine dikkat çeken 
Rabia Bayrak, tek-
nolojiye ölçülü ve bi-
linçli yaklaşmanın 
önemine vurgu 
yaptı. Öğrencilere hi-
taben yaptığı konuş-
mada şu ifadeleri 
kullandı:
 "Teknoloji, 
hayatımızı kolay-
laştıran ve geliş-
memize katkı sağ-
layan önemli bir 
araç. Ancak bi-
linçsiz ve kontrol-

süz kullanımı, bi-
reylerde ciddi so-
runlara yol açabi-
lir. 
 Fiziksel ola-
rak duruş bozukluk-
ları, göz sağlığı 
problemleri ve uyku 
düzeninin bozulması 
gibi etkiler ortaya çı-
karken, zihinsel ola-
rak dikkat eksikliği, 
depresyon ve anksi-
yete gibi sorunlar ya-
şanabilir. 
 Sosyal ilişki-
ler ise teknoloji ba-
ğımlılığı nedeniyle 
zayıflayabilir ve 
birey yalnızlaşabilir."
Öğrencilerden 
Yoğun İlgi
 Fatımatüz 
Zehra İmam Hatip 
Ortaokulu’ndaki öğ-
renciler, Yeşilay Kır-
şehir Şubesi’nin dü-
zenlediği bu etkinli-
ğe büyük ilgi gös-
terdi. 
 Etkinlikte, 
teknoloji bağımlılığı-
nın belirtileri, zarar-
ları ve bu bağımlılık-
la başa çıkma yolları 
hakkında bilgiler ve-
rildi. 
 Özellikle, ba-
ğımlılıktan korun-
mak için sosyal et-
kinliklere yönelme-
nin, kitap okuma 
alışkanlığı geliştir-

menin ve teknolojiyi 
bilinçli kullanmanın 
önemine dikkat çe-
kildi.
Bağımlılıkla Mü-
cadelede Yeşi-
lay’ın Rolü
 Yeşilay Kır-
şehir Şubesi Kadın 
Komisyonu Başkanı 
Öğr. Gör. Rabia Bay-
rak, Yeşilay’ın ba-
ğımlılıkla mücadele-
deki önemli rolünü 
de vurguladı. Bay-
rak, şu ifadelerde 
bulundu:
 "Yeşilay 
olarak her yaştan 
bireye ulaşmayı 
ve toplumda ba-
ğımlılıklarla ilgili 
farkındalık yarat-
mayı hedefliyo-
ruz. 
 Bu kap-
samda, özellikle 
gençlerimizin tek-
noloji bağımlılığı 
gibi çağımızın 
önemli sorunları-
na karşı bilinçlen-
mesi ve korun-
ması için çalışma-
larımıza devam 
edeceğiz.”
 Etkinlik son-
rası öğrenciler, Yeşi-
lay Şubesi’ne ve ka-
tılımcılara teşekkür 
ederek, teknoloji kul-
lanımı konusundaki 
farkındalıklarının art-

tığını ifade ettiler. 
 Bazı öğren-
ciler, günlük tekno-
loji kullanım sürele-
rini azaltma ve daha 
fazla sosyal aktivite-
ye katılma kararı al-
dıklarını belirtti.
Toplumda Farkın-
dalık Artıyor
 Yeşilay Kır-
şehir Şubesi’nin dü-
zenlediği bu tür et-
kinlikler, teknoloji ba-
ğımlılığı konusunda 
toplumsal farkındalı-
ğın artmasına katkı 
sağlıyor. 
 Yeşilay 
yetkilileri, bu tür 
faaliyetlerin şehir 
genelindeki diğer 
okullarda da 
devam edeceğini 
ve toplumun her 
kesimine ulaşma-
yı hedefledikleri-
ni belirtti.
 Yeşilay Kır-
şehir Şubesi’nin bu 
anlamlı etkinliği, öğ-
rencilere teknoloji 
bağımlılığıyla ilgili 
önemli bilgiler ka-
zandırırken, bağımlı-
lıkla mücadelede bi-
linçli bir toplum 
oluşturma adına 
atılmış değerli bir 
adım olarak değer-
lendirildi.
(HATİCE 
SÜRMELİ)

Yeşilay Kırşehir Şubesi’nden Teknoloji 
Bağımlılığı ile mücadeleye destek

 Kırşehir’in 
Çiçekdağı ilçesinde 
bulunan Meslek Yük-
sekokulu Müdürü 
Prof. Dr. Serdal Bal-
tacı, Çiçekdağı Bele-
diye Başkanı Hasan 
Hakanoğlu’nu ma-
kamında ziyaret etti.
 Ziyaret sıra-
sında Başkan Haka-
noğlu, Prof. Dr. Bal-
tacı ile ilçedeki eği-
tim ve iş birliği ola-
naklarına dair fikir 
alışverişinde bulun-
du. 
 Ziyaretin ar-
dından Başkan Ha-

kanoğlu, şu ifadeleri 
kullandı:
 “Çiçekdağı 
Meslek Yükseko-
kulu Müdürümüz 
Prof. Dr. Serdal 
Baltacı hocamıza 
nazik ziyaretleri 
sebebiyle teşek-
kür ediyorum. 
İlçemiz adına eği-
time yönelik iş bir-
liği ve projelerle 
Çiçekdağı’nı daha 
ileriye taşımak 
için çalışmaları-
mız sürecektir.”
 Prof. Dr. Ser-
dal Baltacı’nın ziya-

reti, belediye ve eği-
tim camiası arasın-
daki iş birliğinin güç-
lenmesi adına 
önemli bir adım ola-
rak değerlendirildi.
 Başkan Ha-
kanoğlu, ilçede eği-
timle ilgili projelere 
verdikleri önemi vur-
gularken, Çiçekdağı 
Meslek Yüksekoku-

lu’nun bölgenin kal-
kınmasında önemli 
bir role sahip oldu-
ğunu ifade etti.
 Ziyaretin, 
eğitim ve yerel yö-
netim arasındaki iş 
birliğinin artmasına 
katkı sağlaması bek-
leniyor.
(ÜMMÜGÜLSÜM 
EROĞLU)

Müdür Baltacı ile 
Başkan Hakanoğlu 
bir araya geldi

 AK Parti Kır-
şehir Milletvekili Nec-
mettin Erkan, Kırşe-
hir’in Kaman ve Ak-
pınar ilçelerinde 
görev yapan Kayma-
kamlar Nurullah 
Kaya ve Ali Erdoğan’ı 
ziyaret etti.
 Ziyaretlerde 
ilçelerde devam 
eden projeler ve ge-
lecekte yapılması 
planlanan çalışmalar 
hakkında bilgi alan 

Milletvekili Erkan, 
her iki ilçenin de kal-
kınmasına yönelik ya-
pılacak iş birliklerinin 
önemine vurgu 
yaptı.
Konuya ilişkin 
açıklamalarda bu-
lunan Milletvekili 
Necmettin Erkan, 
şunları söyledi:
 “Kaman Kay-
makamımız Nurullah 
Kaya’yı ve Akpınar 
Kaymakamımız Ali Er-

doğan’ı ziyaret ettik. 
İlçelerimizde yapılan 
çalışmalar ve yapıl-
ması planlanan pro-
jelerle ilgili detaylı 
bilgiler aldık. 
 Kaymakam-
larımızın özverili ça-
lışmalarını takdir edi-
yor ve birlikte hare-
ket ederek ilçelerimi-
zin gelişimi için daha 
büyük adımlar ata-
cağımıza inanıyo-
rum.”

Projeler ve İş Bir-
liği Gündemdeydi
 Ziyaret sıra-
sında, Kaman ve Ak-
pınar ilçelerinde hal-
kın refahını artırmak 
ve altyapıyı güçlen-
dirmek amacıyla sür-
dürülen projeler de-
ğerlendirildi. 
 Milletvekili 
Erkan, bu projele-
rin hayata geçiril-
mesi noktasında 
her türlü desteği 
vermeye devam 
edeceklerini be-
lirtti.
 Kaymakam-
lar Nurullah Kaya ve 
Ali Erdoğan ise ilçe-
lerinde devam eden 
çalışmalar hakkında 
Milletvekili Erkan’a 
bilgi verirken, yerel 
yönetim ve merkezi 
idare arasındaki iş 
birliğinin önemini 
vurguladılar.
İlçelerin Kalkın-
ması İçin Ortak 
Çalışma
 Milletvekili 
Necmettin Erkan, Kır-
şehir’in tüm ilçele-

rinde kalkınma he-
deflerine yönelik ça-
lışmaların aralıksız 
sürdürüleceğini be-
lirtti. İlçelerdeki so-
runların çözümüne 
yönelik girişimlerde 
bulunmaya devam 
edeceklerini ifade 
eden Erkan, halkın 
taleplerine duyarlılık-
la yaklaşacaklarını 
dile getirdi.
 Kaman ve 
Akpınar ilçelerinde 
gerçekleştirilen bu zi-
yaretler, yerel ve 
merkezi yönetim ara-
sındaki uyumlu iş bir-
liğini pekiştirdi. 
 Kaymakam-
lar ve Milletvekili 
Erkan, ilçelerin geli-
şimi için yapılacak 
projelerde koordineli 
bir şekilde çalışacak-
larının altını çizdiler.
 Ziyaret, 
bölge halkı tarafın-
dan da memnuniyet-
le karşılanırken, ilçe-
lerde planlanan ça-
lışmaların hız kaza-
nacağına işaret etti.
(SEVGİ ER)

Vekil Erkan’dan Kaman ve Akpınar 
Kaymakamlıklarına ziyaret

 Eğitim-Bir-
Sen Kırşehir Şube 
Başkanı Fatih Meh-
met Yavuz, PKK’lı te-
röristler tarafından 
15 yaşında şehit edi-
len Eren Bülbül’ün 
doğum günü dolayı-
sıyla sosyal medya-
da duygusal bir 
mesaj yayımladı. 
 Başkan 
Yavuz, Eren Bül-
bül’ün ve aynı olay-
da şehit olan Astsu-
bay Ferhat Gedik’in 
kahramanlıklarını 
anarak teröre karşı 
net bir duruş sergi-
ledi.
"Eren Bülbül 15 
Yaşında Bir Ço-
cuktu”
 Başkan 
Yavuz, paylaşımında 
Eren Bülbül’ün genç 
yaşında hain bir sal-
dırı sonucu şehit ol-
duğunu hatırlatarak 
şu ifadeleri kullandı:
 "Eren Bül-
bül, 15 yaşında bir 
çocuktu. Terör olay-

larını Karadeniz Böl-
gesi’ne yaymak iste-
yen PKK’lı teröristler 
tarafından hedef alı-
narak katledildi. 
 Bugün 
doğum günüydü. Ya-
şasaydı 23’üncü ya-
şını kutlayacaktı. 
Eren Bülbül’ü ve 
aynı olayda şehit edi-
len Astsubay Ferhat 
Gedik’i rahmetle anı-
yoruz."
Eren Bülbül’ün 
Kahramanlığı ve 
Şehit Edilişi
 11 Ağustos 
2017 tarihinde Trab-
zon’un Maçka ilçe-
sinde meydana 
gelen olayda, PKK’lı 
teröristler bir eve gi-
rerek erzak çalmıştı. 
 Durumu 
fark eden Eren 
Bülbül, güvenlik 
güçlerine haber 
vererek teröristle-
rin izini sürmele-
rine yardımcı 
oldu. Ancak Eren, 
teröristlerin hain 

pususunda hedef 
alınarak şehit 
edildi. Yanında bu-
lunan Astsubay 
Ferhat Gedik de 
aynı saldırıda kah-
ramanca mücade-
le ederken şehit 
düştü.
 Eren Bül-
bül’ün şehit edilme-
si, tüm Türkiye’yi de-
rinden sarsmış ve te-
rörün acımasız yüzü-
nü bir kez daha göz-
ler önüne sermişti. 
 Henüz 15 ya-
şında olmasına rağ-
men, vatan sevgisiy-
le yaptığı cesur dav-
ranış, onu halkın 
gönlünde unutulmaz 
bir kahraman haline 
getirdi. "İyi ki varsın 
Eren" ifadesi, Eren’in 
fedakârlığını ve kah-

ramanlığını semboli-
ze eden bir slogan 
haline geldi.
"Şehitlerimizi Rah-
metle Anıyoruz”
 Başkan 
Yavuz, mesajında te-
röre karşı birlik ve 
beraberlik çağrısı ya-
parak şehitlerimizin 
hatırasını yaşatma 
vurgusunda bulun-
du:
 "Eren Bülbül 
ve Astsubay Ferhat 
Gedik, ülkemizin hu-
zuru ve güvenliği 
için canlarını feda 
etmiş kahramanlar-
dır. Onları asla unut-
mayacağız. Şehitleri-
mizin hatırası, bizler 
için daima yol göste-
rici olacaktır."
Halktan Geniş Des-
tek

 Başkan 
Yavuz’un bu anlamlı 
paylaşımı, sosyal 
medyada büyük 
yankı uyandırdı ve 
toplum tarafından 
takdirle karşılandı. 
Özellikle genç bir 
fidan olan Eren Bül-
bül’ün hatırasını ya-
şatma çabası, teröre 
karşı toplumsal da-
yanışmayı güçlendi-
ren bir mesaj oldu.
 Eren Bül-
bül’ün adı, cesareti 
ve fedakârlığıyla mil-
letin gönlünde yaşa-
maya devam ediyor. 
"İyi ki varsın Eren" 
sözü, şehit kahra-
manlarımızı anmak 
için nesiller boyunca 
hatırlanacak bir 
ifade olarak tarihe 
kazındı.(FİLİZ ÖZ)

Başkan Fatih Mehmet Yavuz, 
Şehit Eren Bülbül’ü unutmadı
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 Felsefe öğ-

retmeni Hediye 

Aslan öncülüğünde, 

Türkiye Yüzyılı Ma-

arif Modeli kapsa-

mında "Türkiye Yüz-

yılı Filozofları" baş-

lıklı proje hazırlandı.

 Çeşitli aşa-

maların yer aldığı 

proje doğrultusunda 

150 öğrenci tarafın-

dan felsefeyi ön 

plana alan ve çeşitli 

karikatürlerin bulun-

duğu "Bize Göre Fel-

sefe" isimli kitap ya-

zıldı.

 Kitabın ba-

sılmasının ardından 

düzenlenen imza gü-

nünde 50 bin lira 

gelir elde edildi. 

 Öğrenciler, 

kitabın gelirini Türk 

Silahlı Kuvvetleri 

Güçlendirme 

Vakfı'na bağışladı.

 Uşak Valisi 

Naci Aktaş, projede 

yer alan öğrenciler 

ile öğretmen Aslan'ı 

makamında ağırla-

yarak bilgi aldı.

 Öğrencilere 

duyarlılıklarından do-

layı teşekkür eden 

Aktaş, yapılan işin 

manevi değerinin 

çok yüksek olduğu-

nu ve çok güzel far-

kındalık oluşturaca-

ğını söyledi.

 Vakıf bünye-

sindeki şirketleri ve 

ürettiklerini öğrenci-

lere anlatan Aktaş, 

şunları kaydetti:

 "KAAN, be-

şinci nesil savaş uça-

ğımız; her zaman 

övündüğümüz, GÖK-

BEY ve ATAK heli-

kopterlerimiz, HÜR-

JET gibi uçaklarımız, 

bunların her biri bu 

vakfın ve bağlı or-

taklıklarının ve siz 

gibi vatan millet sev-

dalısı gençlerin, mü-

hendislerin gayretle-

riyle ortaya çıkan so-

nuçlardır. 

 Her birimiz 

bununla gurur duyu-

yoruz. Sizin bu kat-

kınız belki de o 

KAAN'daki her şeyi 

tutacak olan bir vi-

danın karşılığıdır. 

 Hani son çivi 

derler ya, onun uçu-

şunu sağlayacak son 

vida, son parça belki 

de budur. 

 Onun için 

her birinize katkıla-

rından dolayı teşek-

kür ediyorum."

 İl Milli Eği-

tim Müdürü Halil 

Yücel, Hediye Aslan 

ve öğrenciler, daha 

sonra 50 bin liralık 

sembolik çeki Vali 

Aktaş'a takdim etti.

"Öğrencilerim 

adına çok onurlu-

yum”

 Felsefe der-

sini öğrenciler ara-

sında sevdirmek 

amacıyla başlattıkları 

projenin 5 ayda or-

taya çıktığını aktaran 

Hediye Aslan da 

bütün öğrencilerin 

projeyi sahiplenerek 

büyük özveriyle ça-

lıştığını dile getirdi.

 Kitabın ha-

zırlanma aşamasın-

da 10. sınıflardaki 

150 öğrencinin 

uyum içinde çalıştı-

ğından bahseden 

Aslan, "Projenin 

bütün aşamalarında 

rehber hocaydım. 

 Hiçbir şeyle-

rine, yazdıkları me-

tinlere, çizdiklerine 

karışmadım. Sadece 

düzenledik, o şekilde 

yaptık. 

 Bu, beni çok 

gururlandırdı. 

 Bu sonuca 

gidebilmemiz, bu ba-

ğışı yapabilmemiz, 

benim kafamda kur-

duğumdan daha 

büyük sonuçtu. 

 Çok gururlu-

yum, öğrencilerim 

adına çok onurlu-

yum." şeklinde ko-

nuştu.

 Öğrenciler-

den Mustafa Ege 

Şen de uzun sürede 

yapılabilecek işleri 

çok kısa sürede yap-

tıklarını belirterek, 

projenin tüm aşa-

malarında çok keyif 

aldığını aktardı.

 Öğrenciler 

Şevval Gök ve Fir-

devs Sapan da pro-

jede yer almaktan 

duydukları memnu-

niyeti dile getirdi.

 Programa, 

Uşak İl Jandarma Ko-

mutanı Kıdemli 

Albay Fahri Semiz, 

Türk Silahlı Kuvvet-

leri Güçlendirme 

Vakfı İzmir Temsilcisi 

emekli Albay Orhan 

Kadir Gök ve Asker-

lik Şube Başkanı Üs-

teğmen İsa Ambar-

kaya da katıldı. 

(AA)

hattımızın da kapasite-
sini iki kat artıracak ya-
tırımımızı en geç 2026 
yılı içerisinde devreye 
almayı planlıyoruz. 
 Kazakistan'da 
kurmayı planladığımız 
bakliyat işleme tesisi 
ile de yerli ve milli ser-
mayeli bölgesel oyun-
cu olmayı istiyoruz.
 Hedefimiz ya-
tırımlara, kurumsallığa 
ve karlılığa önem ve-
rerek, kazanarak ve ya-
tırımcılarımıza kazan-
dırarak, katkıda bulu-
narak ilerlemek.  Yatı-
rımlarımızı devreye ala-
rak güçlü ve sürdürü-
lebilir büyümemize 
devam etmeyi, ülke-
mize, sektörümüze, ça-
lışanlarımıza ve yeni or-
taklarımıza sağladığı-
mız değeri artırmayı 
amaçlıyoruz.  Arma-
da Gıda'ya güvenen 
yüzbinlerce yeni orta-
ğımıza teşekkür ede-
riz.” (AA)

 Borsa İstan-
bul'da gong, Armada 
Gıda için çaldı.
 Global Men-
kul Değerler liderli-
ğinde gerçekleştiri-
len halka arz süreci-
ni yoğun ilgiyle ta-
mamlayan şirket, 
bugün itibarıyla 
Borsa İstanbul Yıldız 
Pazar'da "ARMGD" 

koduyla işlem gör-
meye başladı.
 Törene, 
Borsa İstanbul AŞ 
Genel Müdürü Kork-
maz Ergun, Armada 
Gıda Yönetim Kurulu 
Başkanı Fethi Kalıpçı 
Sönmez, Armada 
Gıda Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı 
Sadettin Saygın Sön-

mez, Armada Gıda 
Yönetim Kurulu Üye-
leri Zeki Sönmez, 
Mehmet Hayri Sön-
mez ve Hamiyet Sön-
mez, Armada Gıda 
Kurumsal Finansman 
Direktörü Biyanka 
Öztürk, Global Men-
kul Değerler Yöne-
tim Kurulu Başkanı 
Erol Göker, Global 

Menkul Değerler Yö-
netim Kurulu Üyesi 
ve Genel Müdürü 
Gülşeyma Doğançay, 
Global Menkul De-
ğerler Kurumsal Fi-
nansman Direktörü 
Yiğit Engiz, Armada 
Gıda yetkilileri ve 
çok sayıda davetli ka-
tıldı.
 Ergun, tö-

rende yaptığı konuş-
mada, Armada 
Gıda'nın 30 yılı aşkın 
köklü geçmişi ve ye-
nilikçi bakış açısıyla, 
bakliyat ve hububat 
sektöründe kıymetli 
bir yere sahip oldu-
ğunu söyledi.
 Satışlarının 
önemli bir kısmını 
oluşturan ihracatıyla 
ülke ekonomisine de-
ğerli katkılar sağladı-
ğını belirten Ergun, 
"Bugün gerçekleştiri-
len halka arzla birlik-
te, öz kaynak yapısı-
nı güçlendirecek, 
devam eden yatırım-
larının finansmanını 
sağlayacaktır. 
 Bu halka 
arzda emeği geçen 
herkese teşekkür edi-
yorum, Armada Gı-
daya Borsamız aile-
sine hoş geldiniz 
diyor, halka arzın ser-
maye piyasalarına 
hayırlı olmasını dili-

yorum." diye konuş-
tu.
"Armada Gıda'yı 
global bir oyun ku-
rucu haline getir-
meyi hedefliyo-
ruz"
 Armada 
Gıda Yönetim Kurulu 
Başkanı Sönmez de 
1993'te aile şirketi 
olarak kurulan Ar-
mada Gıda'nın 
bugün bakliyat ve 
hububat ihracatında 
küresel bir oyuncu 
haline geldiğini ifade 
etti.
 Mersin'de 3 
fabrikada, 11 üretim 
hattı, yaklaşık 725 
bin ton/yıl ürün işle-
me ve 118 bin 665 
MT depolama kapa-
sitesiyle konvansiyo-
nel ve organik ürün-
lerin işlemesine 
devam ettiklerini an-
latan Sönmez, şöyle 
konuştu:
 "Almanya, 

İtalya, Mısır, Tunus 
ve Fransa başta 
olmak üzere toplam-
da 90'ın üzerinde ül-
keye ihracat gerçek-
leştiriyoruz. 
 Yıllık gelirle-
rimizin yaklaşık 
yüzde 70'ini global 
pazarlar oluşturuyor. 
 Avrupa, 
Kuzey Afrika ve Orta 
Doğu ülkelerinde 
çok aktif, bölgesel 
önemli bir oyuncu-
yuz ve bu alanda 
lider olma vizyonuna 
sahibiz.  Önümüzde-
ki dönemde Armada 
Gıda'yı global bir 
oyun kurucu haline 
getirmeyi hedefliyo-
ruz. 
 Biz yatı-
rımda olan bir fir-
mayız. 
 Halka açıl-
mamızdaki motivas-
yon, aritmetik olarak 
her sene yüzde 10-
15 büyüyen hızımızı 

geometrik olarak bü-
yütecek hale getir-
meye çalışmamızdır. 
 Yeni ortakla-
rımızdan aldığımız 
güçle yatırımlarımızı 
daha da perçinleye-
ceğiz. Yaklaşık 60 
milyon dolarlık yatı-
rım için çalışmalara 
başlamıştık."
 "Ürün çeşit-
liliğimizi artıracak ve 
üretimimize katma 
değer sağlayacak 
üretim kampüsü ni-
teliğindeki üçüncü 
fabrikamızı 2025 yıl 
sonunda bitirmeyi 
hedefliyoruz." diyen 
Sönmez sözlerini 
şöyle tamamladı:
 "Kampüsü-
müz tamamlandığın-
da toplam üretim ka-
pasitemizi iki katının 
üzerine çıkarmayı ön-
görüyoruz. 
 Merkez 
fabrikamızda yer 
alan bulgur işleme 

 Şimşek, sos-
yal medya hesabın-
dan yaptığı payla-
şımda, 2024 yılında 
ekonomide yaşanan 
gelişmelere ilişkin 
bilgi verdi.
 Bakan Şim-
şek: Dezenflasyon 
programını kararlılık-
la uygulamayı sür-
dürüyoruz
 Ekonomi 
programına dikkati 
çeken Şimşek, "Uy-
gulamakta olduğu-
muz program saye-
sinde 2024 yılında 
önemli kazanımlar 
sağladık. 
 2025 yılında 
da sürdürülebilir yük-
sek ve kapsayıcı bü-
yüme hedefimiz doğ-
rultusunda politika-
larımızı uygulamaya 
devam edeceğiz." de-
ğerlendirmesinde bu-
lundu.
 Şimşek, eko-
nomide yeniden den-
gelenmenin gerçek-
leştiğine dikkati çe-
kerek, "Reel büyüme 
tahminlerimizin al-
tında kalacak olsa 
da dolar cinsinden 
milli gelir 1,3 trilyon 
dolara ulaşacak." de-
ğerlendirmesinde bu-
lundu.
 İstihdamın 

843 bin kişi arttığını 
aktaran Şimşek, iş-
sizlik oranının tek ha-
neli seyrini sürdür-
düğünü, öngörüle-
rinden daha olumlu 
gerçekleşeceğini bil-
dirdi.
"Dış finansmana 
erişim arttı”
 İhracatın di-
rençli görünümünü 
korurken ithalatın 
önemli ölçüde geri-
lediğini, turizmin 
güçlü performansına 
devam ettiğini vur-
gulayan Şimşek, 
şöyle devam etti:
 "Cari açık 
sürdürülebilir seviye-
lere geriledi, prog-
ram öngörülerimizin 
oldukça altında ger-
çekleşecek. 
 Uluslararası 
rezerv pozisyonu-
muz güçlendi. 
 Türk lirasına 
güven arttı. 
 Kur korumalı 
mevduat önemli öl-
çüde azaldı. 
 Ülke risk pri-
mimiz düştü. 
 Dış finans-
mana erişim arttı.  
 ABD Hazine-
si benzer vadeli tah-
vil getirisi üzerine 
ilave prim farkı (sp-
read) geriledi. 

 Dış borçlan-
ma maliyetleri azal-
dı. 
 Gri listeden 
çıkış sürecimizi ta-
mamladık. 
 3 büyük 
kredi derecelendir-
me kuruluşundan 2 
kademe not artırımı 
alan tek ülke olduk.  
 Uluslararası 
kuruluşlardan en çok 
kaynak sağlayan ül-
keler arasındayız. 
 Kalkınma 
odaklı projeler için 
8,6 milyar dolar 
uygun koşullu ve 
uzun vadeli dış fi-
nansman temin 
ettik."
"Enflasyon bek-
lentileri iyileşti”
 Enflasyon-
daki gelişmelere de 
dikkati çeken Şim-
şek, mal enflasyonu-
nun yüzde 36 sevi-
yesinde gerçekleşti-
ğini, hizmet enflas-
yonunun düşüş eğili-
minde olduğunu bil-
dirdi.
 Şimşek, enf-
lasyon beklentileri-
nin iyileştiğinin altını 
çizerek, para politi-
kasının gecikmeli et-
kisi, kamu maliyesi-
nin daha güçlü des-
teği ve arzı artıracak 

reformlarla enflas-
yondaki düşüşün 
devam edeceğini vur-
guladı.
 Şimşek, dep-
rem yaralarını sar-
dıklarını belirterek, 
kayıt dışılığı azalttık-
larını, vergide adale-
ti güçlendirdiklerini 
ifade etti.
 Kamu yatı-
rımlarını verimlilik 
odaklı önceliklendir-
diklerinin altını çizen 
Şimşek, "Bütçe açı-
ğını düşürüyor, mali 
disiplini güçlendiri-
yoruz. 
 Toplam 
borçluluk düşük se-
viyede. Brüt dış borç 
stokunun milli gelire 
oranı geriliyor. AB ta-
nımlı borç stokunun 
milli gelire oranı, se-
rinin açıklanmaya 
başladığı tarihten bu 
yana en düşük sevi-
yede. 
 Borç stoku-
nun kur, vade ve faiz 
riskini azaltıyoruz." 
ifadelerini kullandı.

 Yatırım orta-
mını iyileştirdiklerine 
dikkati çeken Şim-
şek, Yatırım Taah-
hütlü Avans Kredisi 
(YTAK) ve Yüksek 
Teknoloji Yatırım 
Programı-HIT 30 
gibi uygulamalarla 
katma değerli üreti-
mi desteklediklerini 
anımsattı.
"Kaynaklarımızı 
verimli alanlara 
yönlendireceğiz”
 Şimşek, diji-
tal dönüşüm, yeşil 
dönüşüm ve sanayi-
de dönüşümü hız-
landırdıklarını belir-
terek, şunları kay-
detti:
 "Tüm alan-
larda kaydettiğimiz 
ilerleme, ekonomi-
mizin güçlü potansi-
yelini açıkça ortaya 
koyuyor. 
 Zorlukları bi-
liyoruz. 
 Güçlü bir po-
litika çerçevesi oluş-
turduk ve sonuç al-
maya başladık. 
 Daha kate-
decek çok yolumuz 
var. 
 Kaynakları-
mızı verimli alanlara 
yönlendireceğiz, eko-
nomide dönüşümü 
özel sektörümüzün 
öncülüğünde sağla-
yacağız. 
 Daha adil 
gelir dağılımı, kalıcı 
refah artışı ve sür-
dürülebilir kalkınma 
için çalışıyoruz. Sabır 
ve kararlılıkla hedef-
lerimize ulaşacağız.” 
(AA)

Borsa İstanbul'da gong Armada Gıda için çaldı

Bakan Ş�mşek: 
2025 yılında da pol�t�kalarımızı 
uygulamaya devam edeceğ�z

Uşak'ta lise öğrencileri 
yazdıkları kitabın gelirini 

Mehmetçiğe bağışladı
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 Kırşehir 
Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü, Türki-
ye’nin tarımsal üre-
timdeki güçlü konu-
munu bir kez daha 
gözler önüne seren 
bir açıklama yaptı. 
 Anadolu’nun 
bereketli toprakların-
da üretilen meyve 
ve sebzelerin, Türki-
ye’yi dünya çapında 
öncü ülkelerden biri 
haline getirdiğini vur-
gulayan müdürlük, 
“Sebze üretiminde 
dünya dördüncüsü, 
meyve üretiminde 
ise dünya altıncısı-
yız” ifadelerini kul-
landı.
Türkiye’nin Ta-
rımsal Gücü
 Türkiye, 
sahip olduğu farklı 
iklim kuşakları ve 
geniş tarım alanları 
sayesinde, dünyada 
tarımsal üretimde st-
ratejik bir noktada 
bulunuyor. Ülkemizin 

sebze üretimindeki 
başarısı, özellikle do-
mates, biber, patlı-
can ve kabak gibi 
ürünlerle kendini 
gösteriyor. 
 Meyve üre-
timinde ise naren-
ciye, üzüm, elma, 
incir ve kayısı gibi 
ürünler, hem iç pi-
yasanın ihtiyacını 
karşılıyor hem de 
ihracatta önemli 
bir gelir kaynağı 
oluşturuyor.
 Sebze ve 
meyve üretimindeki 
bu başarı, Türki-
ye’nin tarımsal altya-
pısına yaptığı yatı-
rımlardan ve çiftçile-
rin bilgi birikiminden 
kaynaklanıyor. 
 Aynı zaman-
da devlet destekli 
projeler, modern 
tarım tekniklerinin 
uygulanması ve su-
lama sistemlerindeki 
yenilikler bu başarı-
da önemli bir paya 

sahip.
Sebze ve Meyve 
Üretiminin Ekono-
mik ve Sosyal 
Önemi
 Sebze ve 
meyve üretimi, Tür-
kiye ekonomisine yal-
nızca ihracat gelirleri 
ile değil, aynı za-
manda kırsal kalkın-
maya sağladığı kat-
kılarla da büyük bir 
değer katıyor. 
 Ülkemizden 
ihraç edilen sebze ve 
meyveler, Avru-
pa’dan Orta 
Doğu’ya, Asya’dan 
Afrika’ya kadar geniş 
bir coğrafyada tüke-
tiliyor. 2024 yılı veri-
lerine göre, Türki-
ye’den yapılan yaş 
sebze ve meyve ih-
racatı, yıllık yaklaşık 
5 milyar dolarlık bir 
ekonomik büyüklüğe 
ulaştı.
 Bu üretim 
sektörü aynı zaman-
da milyonlarca kişiye 

istihdam sağlıyor. Kır-
sal bölgelerde yaşa-
yan insanlar için 
geçim kaynağı olan 
sebze ve meyve üre-
timi, yerel ekonomi-
lere katkıda bulunur-
ken, sosyal dengeyi 
de destekliyor.
Kırşehir Tarım ve 
Orman İl Müdür-
lüğü’nün Çalışma-
ları
 Kırşehir 
Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü, üretim-
de kalite ve verimlili-
ği artırmak için çe-
şitli projeler yürütü-
yor. İl genelinde çift-
çilere yönelik eğitim 
programları, modern 
tarım tekniklerinin 
yaygınlaştırılması ve 
organik üretim teş-
vikleri ile tarımsal 
üretimde sürdürüle-
bilirlik sağlanması 
amaçlanıyor. Özellik-
le bağcılık, meyveci-
lik ve sebzecilikte 
bölgesel düzeyde 
örnek projelere imza 
atılıyor.
 Müdürlük 
tarafından yapılan 
açıklamada, “Ana-
dolu toprakları, in-
sanlığın tarımsal 
geçmişine ev sa-
hipliği yapmış kut-
sal bir coğrafya-
dır. Bu toprakların 
bereketini koru-
mak ve geliştir-
mek bizim en 
büyük sorumlulu-
ğumuzdur.  Tür-
kiye’nin dünya sıra-
lamasındaki bu 
önemli konumunu 
daha ileri taşımak 
için çiftçilerimizle bir-
likte çalışmaya 
devam edeceğiz.” ifa-
delerine yer verildi.
Sürdürülebilir Ta-

rımın Önemi
 Türkiye’nin 
tarımsal üretimdeki 
başarısını sürdürebil-
mesi için, toprak ve 
su kaynaklarının ko-
runması büyük 
önem taşıyor. Tarım-
sal üretimde modern 
tekniklerin kullanımı, 
iklim değişikliğine 
uyum sağlanması ve 
organik üretimin ar-
tırılması, gelecekte 
de ülkemizin lider ko-
numunu koruması 
için kritik önemde.
 Sebze ve 
meyve üretiminde 
elde edilen bu başa-
rı, Anadolu’nun be-
reketli topraklarının 
ne kadar kıymetli ol-
duğunu bir kez daha 
ortaya koyarken, Tür-
kiye’nin tarım politi-
kalarının doğru 
yönde ilerlediğinin 
de göstergesi. 
 Kırşehir 
Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü, bu doğ-
rultuda üreticilere 
destek olmaya ve ta-
rımsal üretimde ye-
nilikçi yaklaşımları 
hayata geçirmeye 
devam edeceğini be-
lirtti.
 Türkiye, sağ-
lıklı beslenmenin 
temel taşlarından 
olan sebze ve meyve 
üretiminde gösterdi-
ği bu başarıyla, sa-
dece ekonomik 
değil, aynı zamanda 
sosyal bir değer de 
oluşturuyor. 
 Bu başarının 
sürdürülebilmesi için 
devlet, üretici ve tü-
ketici iş birliğiyle ta-
rımın her alanda des-
teklenmesi büyük 
önem taşıyor.
(FİLİZ ÖZ)

Türkiye, meyve ve sebze 
üretiminde dünya 

sıralamasında ilk 10’da!

 Kırşehir’in Çi-
çekdağı ilçesinde, va-
tandaşların sorunla-
rını ve taleplerini 
daha hızlı bir şekilde 
iletebilmeleri için 
yeni bir hizmet ha-
yata geçirildi. 
 Çiçekdağı 
Belediye Başkanı 
Hasan Hakanoğlu, 
vatandaşlarla daha 
etkili iletişim kurmak 
ve hizmet süreçlerini 
hızlandırmak ama-
cıyla WhatsApp 
İhbar Hattı'nı kur-
duklarını açıkladı.
Başkan Hakanoğ-
lu, konuya ilişkin 
yaptığı açıklama-
da şu ifadeleri kul-
landı:
 “Sizlere 
daha verimli ve hızlı 
hizmet sunmak 

adına WhatsApp 
İhbar Hattımızı dev-
reye aldık. Dilek, 
istek ve şikayetleri-
nizi bize bu hat üze-
rinden mesaj olarak 
iletmenizi rica ediyo-
ruz. 
 Sizlerden ge-
lecek her mesajı dik-
katle değerlendire-
rek, en kısa sürede 
çözüm üretmek için 
çalışmalarımıza 
devam edeceğiz.”
Nasıl Kullanılır?
 Vatandaşlar, 
0541 612 22 67 nu-
maralı WhatsApp 
İhbar Hattı üzerin-
den belediyeye ula-
şarak şikayetlerini, 
önerilerini ve dilekle-
rini kolaylıkla iletebi-
lecek. 
 Başkan Ha-

kanoğlu, bu yeni uy-
gulamanın vatan-
daşların belediye hiz-
metlerinden daha et-
kili bir şekilde fayda-
lanmasına katkı sağ-
layacağını ifade etti.
“Birlikte Çözelim” 
Mesajı
 Çiçekdağı 
Belediyesi’nin yeni 
hizmeti, “Yaz, Çek, 
Gönder – Birlikte Çö-
zelim” sloganıyla du-
yuruldu. Vatandaş-
lar, sorunlarını mesaj 
yoluyla ileterek bele-
diyeden hızlı bir şe-
kilde geri dönüş ala-
bilecekler.
 Belediye yet-
kilileri, bu hattın va-
tandaşların beklenti-
lerine daha hızlı 
yanıt verilmesi açı-
sından büyük bir ko-

laylık sağlayacağını 
belirtti. Başkan Ha-
kanoğlu, Çiçekdağı 
halkının her türlü 
sorun ve taleplerine 
çözüm üretmeye ka-
rarlı olduklarını vur-
guladı.
 Yeni ihbar 

hattı, Çiçekdağı Be-
lediyesi’nin daha şef-
faf, erişilebilir ve 
çözüm odaklı bir an-
layışla çalışmalarını 
sürdürdüğünün bir 
göstergesi olarak de-
ğerlendiriliyor.
(SEVGİ ER)

Çiçekdağı Belediyesi’nden 
WhatsApp İhbar Hattı hizmeti

Murat Sürmeli’den Ferdi 
Tayfur’un vefatına taziye mesajı
 Türk müziğinin efsane isimlerin-
den Ferdi Tayfur’un vefatı, sanat dünya-
sında olduğu kadar sevenleri arasında da 
derin bir üzüntüyle karşılandı. 
 Küresel Gazeteciler Konseyi Kırşe-
hir İl Temsilcisi, Kırşehir Memleket Gazete-
si İmtiyaz Sahibi ve Kırşehir Haber 40 in-
ternet sitesi sahibi Murat Sürmeli, yayımla-
dığı mesajla Tayfur’un kaybından duyduğu 
üzüntüyü dile getirdi.
Murat Sürmeli, mesajında şu ifadele-
re yer verdi:
 “Türk müziğinin unutulmaz isimle-
rinden, eserleriyle milyonların kalbine do-
kunan büyük usta Ferdi Tayfur’un vefatını 
derin bir üzüntüyle öğrendim. 
 Kendisine Allah’tan rahmet, ailesi-
ne, sevenlerine ve Türk sanat camiasına 
başsağlığı diliyorum. Ferdi Tayfur, müziği-

mizde silinmez izler bırakmış büyük bir de-
ğerdi. Onu her zaman saygı ve sevgiyle ha-
tırlayacağız.”
Türk Sanat Camiasında Büyük Kayıp
 Arabesk müziğin duayeni ve sine-
ma dünyasının unutulmaz yüzlerinden biri 
olan Ferdi Tayfur, bıraktığı eserlerle Türk 
müziğine damga vurdu. 
 Şarkıları ve filmleriyle geniş bir 
hayran kitlesine ulaşan Tayfur, Türk müzi-
ğinde kalıcı bir iz bırakarak ardında unutul-
maz bir miras bıraktı.
 Ferdi Tayfur’un vefatı, sanat cami-
asında büyük bir boşluk yaratırken, onun 
anısı ve eserleri Türk müziğinde yaşamaya 
devam edecek. Murat Sürmeli’nin bu an-
lamlı mesajı, büyük ustaya duyulan sevgi 
ve saygının bir göstergesi olarak dikkat 
çekti.(HATİCE SÜRMELİ)

 Kırşehir’in Özbağ beldesi Belediye 
Başkanı İsmail Çanakcı, Belediye Meclis 
Üyeleriyle birlikte Kırşehir Esnaf ve Sanat-
kârlar Odaları Birliği Başkanı Bahamettin 
Öztürk ile Kırşehir Ziraat Odası Başkanı 
Mevlüt Toprak’ı ziyaret etti. Başkan Çanak-
cı, her iki başkana da misafirperverlikleri 
ve sıcak karşılamaları için teşekkür etti.
Başkan İsmail Çanakcı, ziyaretlerin 
ardından yaptığı açıklamada şunları 
ifade etti:
 "Belediye Meclis Üyelerimizle bir-
likte Kırşehir Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği Başkanı Sayın Bahamettin Öztürk ve 
Kırşehir Ziraat Odası Başkanı Mevlüt Top-
rak beyleri makamlarında ziyaret ettik. İlgi 
ve alakalarından dolayı her iki başkana da 
teşekkür ediyorum."
 Ziyaretlerde, Özbağ beldesinin 
kalkınması ve yerel projelerde esnaf 
ve ziraat örgütlerinin desteğiyle yapı-

labilecek iş birlikleri değerlendirildi. 
 Başkan Çanakcı, hem esnaf hem 
de tarım sektörünün, belde halkının refa-
hında önemli bir rol oynadığını belirterek, 
bu kurumlarla yakın iş birliği içinde çalış-
maya devam edeceklerini ifade etti.
 Kırşehir Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği Başkanı Bahamettin Öz-
türk ve Kırşehir Ziraat Odası Başkanı 
Mevlüt Toprak, Başkan Çanakcı ve be-
raberindeki heyetin ziyaretlerinden 
duydukları memnuniyeti dile getire-
rek, yerel yönetimlerle güçlü bir iş bir-
liği içinde olduklarını vurguladı.
 Başkan Çanakcı’nın bu anlamlı zi-
yareti, Özbağ halkı ve yerel kamuoyu tara-
fından memnuniyetle karşılandı. Esnaf ve 
çiftçilerin sorunlarına yönelik çözüm odaklı 
yaklaşımların geliştirilmesi adına bu tür te-
masların önemli olduğu ifade edildi.
(SEVGİ ER)

Başkan Çanakcı’dan Bahamettin 
Öztürk ve Mevlüt Toprak’a ziyaret
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medyada paylaşıldığını tespit ettiklerini be-
lirterek şu ifadelere yer verdi:
 "Zaman zaman sosyal medyada ku-
lübümüz ile organik ya da inorganik en 
ufak alakası olmayan bazı hesaplardan, ger-
çeğe, kulübümüz tarzına ve vizyonuna uy-
mayan gerek bürokratik gerekse de sportif 
faaliyet anlamında vasıfsız açıklamalar ya-
pıldığı tespit edilmiştir."
"KULÜBÜMÜZ DEVLETÇİLİK VE NEZA-
KET İLKELERİNE SADIKTIR”
 Kulübün, bürokratik ilişkilerini ve 
görüşmelerini devletçilik anlayışı, nezaket 
ve terbiyeye sadık kalarak yürüttüğünü 
ifade eden Torun, kimsenin kulüp adına 
görev üstlenmemesi gerektiğini vurguladı:
 "Kulübümüz, kendi bürokratik ilişki-
lerini ve görüşmelerini, devletçilik anlayışı-
na, terbiyesine ve nezaketine sadık kalarak 
yapabilecek vasıf, medeniyet ve bağlantıla-
ra sahiptir. 
 Bu konuda kimsenin kendisine va-
zife çıkarmaması gerektiğini, kulübümüzün 
zarar görmemesi adına önemle belirtmek is-

terim."
"YALNIZCA YÖNETİM KURULU 
YETKİLİDİR”
 Kırşehir Futbol Kulübü adına yalnız-
ca yönetim kurulunun açıklama yapma yet-
kisine sahip olduğunu hatırlatan Başkan 
Torun, şu uyarıda bulundu:
 "Kulübümüz adına ifadede buluna-
bilecek tek grubun yönetim kurulu olduğu-
nu ve hiçbir grup ya da platformla bağımız 
olmadığını, buralardan gelecek ya da gel-
miş bu tür açıklamalara itibar edilmemesi 
gerektiğini kamuoyuna saygıyla bildiririz."
KAMUOYUNA SAYGI VE HASSASİYET 
ÇAĞRISI
 Başkan Çağatay Han Torun, bu tür 
asılsız açıklamaların kulübe zarar verdiğini 
ifade ederek, kamuoyunu dikkatli ve hassas 
olmaya davet etti. 
 Kırşehir Futbol Kulübü, profesyonel 
anlayışı ve değerlerine sadık duruşuyla yo-
luna devam ederken, bu tür yanıltıcı bilgile-
re itibar edilmemesi gerektiği bir kez daha 
vurgulandı.
(SEVGİ ER)

 Kırşehir’de yurt dışına çıkmayı 
planlayan vatandaşları ilgilendiren önemli 
bir değişiklik, 1 Ocak 2025 itibarıyla yürür-
lüğe giriyor. Yeni yıldan itibaren yurt dışına 
çıkış harcı yeniden değerleme oranıyla 710 
TL olarak belirlendi. 
 Gelir İdaresi Başkanlığı (GİB) tara-
fından hazırlanan ve Resmi Gazete’de ya-
yımlanan "Yurt Dışına Çıkış Harcı Uygulama 
Genel Tebliği" ile uygulamaya ilişkin esaslar 
netleştirildi.
HARÇ PULLA ÖDENMEYECEK
 Kırşehir’de yaşayan vatandaşlar, bu 
değişiklikle birlikte yurt dışına çıkış harcını 
artık pulla ödeyemeyecek. Harç tutarının, 
GİB'in internet sitesi, e-Devlet Kapısı’ndaki 
Dijital Vergi Dairesi, GİB Mobil uygulamala-
rı, anlaşmalı bankaların internet bankacılığı 
ve mobil bankacılık hizmetleri, PTT şubeleri 
ile vergi daireleri üzerinden kolaylıkla öde-
nebileceği bildirildi.
 Yapılan ödemeler, elektronik ortam-
da Emniyet Genel Müdürlüğüne aktarılacak 
ve yurt dışına çıkış noktalarında makbuz 
gösterme zorunluluğu ortadan kalkacak. 
Ancak, ödemelerini defterdarlık muhasebe 
müdürlükleri, mal müdürlükleri veya güm-
rük saymanlıklarından yapan vatandaşlar, 

makbuzlarını çıkış kontrol noktalarında 
ibraz etmek zorunda olacak.
31 ARALIK 2024’E KADAR 500 TL UY-
GULANACAK
 2024 yılı boyunca yurt dışı çıkış 
harcı 500 TL olarak uygulanmaya devam 
edecek. Bu tarihe kadar ödenen harçlar, 10 
Ocak 2025'e kadar yapılacak yurt dışı çıkış-
larında geçerli olacak.
KIRŞEHİR’DEN DÜNYAYA KOLAYLA-
ŞAN ÇIKIŞ
 Kırşehir’den yurt dışına gitmek iste-
yen vatandaşlar, yeni uygulamayla işlemle-
rini daha hızlı gerçekleştirebilecek. Dijital 
Vergi Dairesi’nde yer alan "Yurt Dışına Çıkış 
Harcı Sorgulama" menüsünden, harç öde-
mesinin Emniyet Genel Müdürlüğüne akta-
rılıp aktarılmadığı kolayca kontrol edilebi-
lecek.
 Yetkililer, vatandaşların yeni yıldan 
önce eski usul harç pulu kullanımı ve harç 
ödemelerine dikkat etmeleri gerektiğini ha-
tırlattı.
 Yeni düzenleme, vatandaşların yurt 
dışı seyahatlerinde modern ve hızlı bir 
çözüm sunarak, işlemlerin kolay ve güveni-
lir şekilde yapılmasına imkan tanıyacak.
(FİLİZ ÖZ)

 Kırşehir'de sağlık güvence-
si, uyku düzeninin sağlıklı bir yaşam 
üzerinde mevcut olduğu vurgulanı-
yor. 
 Uzmanlar düzenlenen semi-
nerlerle, uyku faaliyetlerinin sadece 
bir dinlenme aracı olmadığı, aynı za-
manda genel sağlık partilerinin de 
önemli bir göstergesi olduğunu vur-
guluyor.. 
 Uzmanlar, özellikle uzun 
ömürlü uyku sorunlarının ciddi de-
recede artan habercisi olabileceği 
konusunda uyarıyor.
UZMANLARDAN SAĞLIK 
TAVSİYELERİ
 Uzmanlar, uyku düzeninin 
yaşamındaki kritik önemine dikkat 
ederek, kapsamlı uyku standartları-
nı gözlemlemeye davet etti.
  Uzmanlar tarafından yapı-
lan açıklamada, “Kronik yorgunluk, 
horlama, düzensiz hastalık sendro-
mu gibi durumlar basit gibi görünse 
de altta yatan ciddi sağlık sorunları-
na işaret edebilir. 
 Vatandaşların, bu belirtileri 
göstererek sağlık bilgilerine başvur-
maları oldukça önemli” denildi.

SAĞLIKTA YENİ ADIMLARI
 Kırşehir ile birlikte yurt ge-
nelinde İl Sağlık Müdürlükleri, uyku 
sorunlarıyla ilgili olarak azaltmayı ar-
tırmayı hedefliyor.
  İl genelinde düzenlenecek 
ücretsiz sağlık taramaları ve eğitim 
programları ile kapsamın uyku stan-
dartlarını artıracak adımların atılma-
sı planlanıyor.
 Kırşehirlilerin sağlık sağlığı-
nı artırmayı sürdürdüğü bu çalışma-
lar, bölgedeki insanlardan takdir top-

larken, sağlıklı uykuda üremenin 
uzun süreli verimliliğine dikkat edili-
yor. Uzmanlar, bu tür eğitimlerin 
özellikle ayrıntılı olarak yaygınlaştı-
rılmasının önemine işaret ediyor.
 Unutmayın, uyku yalnızca 
paketlenmiyor, sağlığınızı şekillendi-
ren en önemli süreçlerden biri! Kır-
şehir'de kullanılan, herkesin daha 
iyi bir yaşam için uyku düzenine dik-
kat edilmesinin bir kez daha hatırla-
tılıyor.
(HABER MERKEZİ)

 Resmi Gazete’de yayımla-
nan Hazine ve Maliye Bakanlığı 
Gelir İdaresi Başkanlığı Tebliği’ne 
göre, 2024 yılında 400 lira olarak uy-
gulanan Özel İletişim Vergisi (ÖİV), 
570 liraya yükseltildi. 
 Bugünden itibaren geçerli 
olacak bu zam, yeni hat sahibi ola-
cak tüm aboneleri kapsayacak ve in-
ternet faturalarına da doğrudan yan-
sıyacak. Yeni kararın, Kırşehir'deki 
mobil operatör aboneleri ve internet 
kullanıcılarını da etkilemesi bekleni-
yor.
KIRŞEHİR'DEKİ VATANDAŞ-
LARDAN TEPKİ
 Kırşehir’de yeni hat almayı 
planlayan vatandaşlar, 570 liraya 
yükselen Özel İletişim Vergisi karşı-
sında şaşkınlıklarını dile getirdi.   
 Özellikle genç kullanıcılar 
ve üniversite öğrencileri, artan ver-
gilerin bütçelerini zorlayacağını 

ifade etti.
12 AYLIK TAKSİT İMKANI
 Yapılan düzenleme kapsa-
mında, Türkiye genelindeki tüm ope-
ratörlerden alınacak bu ücretin, is-
teyen aboneler için 12 aylık taksitler 
halinde faturalara yansıtılabileceği 
belirtildi. 
 Bu durumda yeni hat ala-
cak vatandaşlar, bir yıl boyunca her 
ay 47,5 lira ek ödeme yapacak. Kır-
şehirli bir esnaf, "Taksit seçeneği iyi 
gibi görünse de bu da bütçemize ek 
bir yük olacak. Zaten iletişim mas-
rafları sürekli artıyor" ifadelerini kul-
landı.
İNTERNET ABONELİK ÜCRET-
LERİ ARTACAK
 Özel İletişim Vergisi’nde ya-
pılan bu artış, internet abonelik üc-
retlerini de doğrudan etkileyerek, 
Kırşehir'deki internet kullanıcılarının 
faturalarına zam olarak yansıyacak. 

İnternet servis sağlayıcıları, yeni 
yılda faturalar üzerinden alınan 
yüzde 10’luk ÖİV kesintisinin, yük-
sek tutarlara ulaşacağını açıkladı. 
Özellikle evden çalışanlar ve öğren-
ciler, bu artışın mali yüklerini artıra-
cağını belirtti.
ÖZEL İLETİŞİM VERGİSİ 
NELERİ KAPSIYOR?
 Resmi Gazete’de yer alan 
bilgilere göre Özel İletişim Vergisi 
şu hizmetleri kapsamakta:
 Mobil elektronik haberleş-
me hizmetleri (hat tesis, devir, nakil 
ve haberleşme hizmetleri)
 Radyo ve televizyon yayın-
larının uydu platformu ve kablo ile-
tilmesine ilişkin hizmetler
 Kablolu, kablosuz ve mobil 
internet hizmetleri
 Yukarıdaki kapsam dışında-
ki diğer elektronik haberleşme hiz-
metleri
KIRŞEHİR’DE YENİ ZAMLARIN 
ETKİSİ
 Kırşehirli iletişim ve tekno-
loji satıcıları da bu gelişmeden etki-
lenmiş durumda. Bir operatör bayisi 
sahibi, "Müşterilerimiz bu zammın 
etkilerini hemen hissedecek. Özel-
likle öğrenci nüfusu ve kırsal kesim-
de yaşayan vatandaşlar, yeni hat 
alımı konusunda daha temkinli dav-
ranabilir" şeklinde konuştu.
 Bu yeni düzenlemenin, Kır-
şehir genelinde iletişim sektöründe 
daralmaya ve internet aboneliklerin-
de fiyat artışlarına neden olması 
bekleniyor. Vatandaşlar ise iletişim 
maliyetlerini azaltmanın yollarını ara-
maya başladı. (HABER MERKEZİ)

Kırşehir'de yeni hat alacaklara 
Özel İletişim Vergisi zammı şoku!

Uyku Sorunlarına D�kkat Çek�l�yor: 
Sağlığınız İç�n Alarm Ver�leb�l�r!

 Yurt dışına çıkacak 
vatandaşlara 

önemli duyuru

Kırşehir Futbol Kulübü Başkanı Çağatay Han
 Torun'dan kamuoyuna net mesaj:

Asılsız açıklamalara itibar etmeyin!

 Milli Savun-
ma Bakanlığı (MSB), 
Irak'ın ve Suriye'nin 
kuzeyinde 9 PKK/ 
YPG'li teröristin etki-
siz hale getirildiğini 
bildirdi.
 Bakanlığın 
sosyal medya hesa-
bından yapılan açık-
lamada, şunlar kay-
dedildi:
 "Kahraman 
Türk Silahlı Kuvvet-
lerimiz, Irak'ın kuze-
yindeki Pençe-Kilit 

Operasyonu bölge-
sinde tespit ettiği 4 
PKK'lı terörist ile Su-
riye'nin kuzeyindeki 
Barış Pınarı ve Mün-
biç bölgelerinde be-
lirlediği 5 PKK/YPG'li 
teröristi etkisiz hale 

getirdi.
  Terörü kay-
nağında yok etmek 
için öngörülemez, alı-
şılmadık, süratli ve 
sürekli operasyonla-
ra devam edeceğiz.”
(AA)

Irak ve Suriye'nin kuzeyinde 
9 PKK/YPG'li terörist etkisiz hale getirildi
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Güncel Spor Haberleri
 İçin Memleket 

Gazetesi’ni Takip Edin...

 Kırşehir Fut-
bol Kulübü Başkanı 
Çağatay Han Torun, 
kulüp adına yapılan 
asılsız açıklamalar 
hakkında kamuoyu-

nu bilgilendiren bir 
açıklamada bulundu.
 Kırşehir Fut-
bol Kulübü Başkanı 
Çağatay Han To-
run'dan kamuoyuna 

önemli açıklama
Kırşehir Futbol Kulü-
bü Başkanı Çağatay 
Han Torun, kulüp 
adına yapılan asılsız 
açıklamalar hakkında 

kamuoyunu bilgilen-
diren bir açıklamada 
bulundu. 
 Başkan To-
run, sosyal medya 
platformlarında yer 
alan ve kulüple or-
ganik ya da inorga-
nik hiçbir bağlantısı 
olmayan bazı hesap-
lardan yapılan açık-
lamaların gerçeği 

yansıtmadığını belirt-
ti.
"KULÜBÜMÜZÜN 
VİZYONUNA UY-
MAYAN AÇIKLA-
MALAR YAPILI-
YOR”
 Başkan 
Torun, kulübün viz-
yonuna ve tarzına 
uygun olmayan ifa-
delerin sosyal 

Kırşehir Futbol Kulübü Başkanı Çağatay Han
 Torun'dan kamuoyuna net mesaj:

Asılsız açıklamalara 
itibar etmeyin!

 Boztepe Kaymakamı Abdülhamit 
Bayram, kısa bir süre önce Kırşehir Gençlik 
ve Spor İl Müdürü Kubilay Kalaycıoğlu'nu 
makamında ziyaret etti.
 Göreve yeni atanması karşılığında İl 
Müdürü Kalaycıoğlu'na hayırlı olsunlar dile-
ten Kaymakam Bayram, yeni görevinde ba-
şarılar diledi. 
 Gençlik ve spor koşullarındaki geliş-
melere dikkat eden Kaymakam Bayram, il-
çelerde gençlere yönelik dağıtımların top-
lum için büyük bir esneklik gösterdiğini 
ifade etti.
 Ziyaret sırasında Boztepe ilçesinde 
gençlik ve spor faaliyetlerine ilişkin görüş 
alışverişinde bulunuldu. Kaymakam Bay-

ram, ilçedeki gençlere yönelik spor projele-
rinin sorunlarının önemine değinerek, bu 
alanda çalışmalar her türlü destek uygula-
malarını hazır hale getirdiğini belirtti.
 Kırşehir Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Kubilay Kalaycıoğlu ise Kaymakam Bay-
ram'a nazik ziyareti için teşekkür ederek, il 
genelinde spor ve gençlik projelerinin baş-
latılması için kararlılıkla çalıştırıldıklarını vur-
guladı. 
 Kalaycıoğlu, Boztepe ilçesinde 
gençlik ve spor alanında yeni projeler plan-
lamadan mutluluk duyacaklarını belirtti.
 Ziyaret, karşılıklı iyi arkadaşların ar-
dından hatıra fotoğrafıyla sona erdi.
(FİLİZ ÖZ)

KAYMAKAM BAYRAM'DAN
 İL MÜDÜRÜ KUBİLAY 

KALAYCIOĞLU'NA ZİYARET

 Türkiye Sigorta Basketbol 
Süper Ligi'nde 13, ING Kadınlar Bas-
ketbol Süper Ligi'nde 16, Türkiye Si-
gorta Türkiye Basketbol Ligi'nde ise 
19. hafta maçları yapılacak.
 Türkiye Basketbol Federas-
yonundan (TBF) yapılan açıklamaya 
göre, liglerde haftanın programı 
şöyle:
 Türkiye Sigorta Basket-
bol Süper Ligi

Bugün:
 13.00 Onvo Büyükçekmece 
Basketbol-Aliağa Petkimspor (Ga-
zanfer Bilge)
 15.30 Galatasaray-Manisa 
Basket (Basketbol Gelişim Merkezi)
 18.00 Bursaspor Yörsan-
Mersinspor (TOFAŞ)
5 Ocak Pazar:
 15.30 Yukatel Merkezefendi 
Belediyesi Basket-Türk Telekom (Pa-
mukkale Üniversitesi)
 18.00 Beşiktaş Fibabanka-
Anadolu Efes (BJK Fibabanka Spor 
Kompleksi)
 20.30 Karşıyaka-

Fenerbahçe Beko (Mustafa Kemal 
Atatürk Karşıyaka)
6 Ocak Pazartesi:
 18.00 Bahçeşehir Koleji-
TOFAŞ (Sinan Erdem)
 20.30 Yalovaspor Basket-
bol-Darüşşafaka Lassa (Yalova 90. 
Yıl)
 ING Kadınlar Basketbol 
Süper Ligi

Bugün:
 14.00 BOTAŞ-Bodrum Bas-
ketbol (Ankara)
 15.00 Nesibe Aydın-Emlak 
Konut (TOBB ETÜ)
 16.00 Beşiktaş-ÇBK Mersin 
(BJK Fibabanka Spor Kompleksi)
 18.00 Galatasaray Çağdaş 
Faktoring-Fenerbahçe Opet (Sinan 
Erdem)
5 Ocak Pazar:
 15.00 İlkem Yapı Tarsuss-
por-OGM Ormanspor (Servet Taze-
gül)
Türkiye Sigorta Türkiye Basket-
bol Ligi
Dün:

 15.00 Çayırova Belediyesi-
Esenler Erokspor (Çayırova)
Bugün:
 13.30 OGM Ormanspor-
İstanbul Ankaspor (M. Sait Zarifoğ-
lu)
 15.00 Pizzabulls Co Basket-
iLab Basketbol (Küçükçekmece Hal-
kalı)
 16.30 Fenerbahçe Koleji No-
votel-Finalspor (Fenerbahçe Metro 
Enerji)
 17.30 Çağdaş Bodrumspor-
Konya Büyükşehir Belediyespor 
(Bodrum)
5 Ocak Pazar:
 13.00 Gaziantep Basketbol-
Carpartner TED Ankara Kolejliler 
(Karataş Şahinbey)
 15.00 Harem Spor-
Trabzonspor (Beylikdüzü)
 17.00 Kapaklı Spor-MKE An-
karagücü Ikon Menkul (Çerkezköy 
Organize Sanayi Bölgesi)
6 Ocak Pazartesi:
 19.00 Balıkesir Büyükşehir 
Belediye Spor-Shipeedy Lojistik Ban-
dırma Bordo Basketbol (Kurtdereli)
(ANADOLU AJANSI)

Basketbolda haftanın programı
Basketbol 
heyecanı 

devam ediyor: 
Süper Lig ve 

Türkiye Ligi'nde
 kritik haftalar

 İtalya Süper Kupası yarı finalinde 
Inter, Atalanta'yı 2-0 yenerek finale yüksel-
di.
 Suudi Arabistan'ın başkenti Riyad-
'da oynanan maçın ilk yarısı golsüz sona 
ererken Denzel Dumfries'in 49 ve 61. daki-
kalardaki golleriyle Inter, maçı 2-0 kazandı 
ve finale çıktı.
 Inter'de milli futbolcu Hakan Çalha-
noğlu ile Galatasaray'ın Atalanta'ya kiraladı-

ğı futbolcusu Nicolo Zaniolo takımlarında ilk 
11’de sahaya çıktı.Diğer yarı final eşleşme-
sinde ise Juventus ile Milan yarın Riyad'da 
karşı karşıya gelecek.
 İtalya Süper Kupa Finali ise 6 Ocak 
Pazartesi günü oynanacak.
 Inter, Atalanta, Juventus ve Milan'ın 
mücadele ettiği İtalya Süper Kupa organi-
zasyonu Suudi Arabistan'da düzenleniyor.
(ANADOLU AJANSI)

İtalya Süper Kupası yarı 
finalinde Atalanta'yı 2-0
 yenen Inter, finale çıktı
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